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На величаНствеНом скупу у сремској митровици, пред више од 
120.000 људи, председНик алексаНдар вучић поручио

Србија показала да 
је јача него икад

MИЛОШ ВУЧЕВИЋ

ВОЈВОДИНА ЈЕ СРБИЈА
декларација о војводини одговор је народа на сепaратистичке 

тежње и на покушај стварања лажне нације и лажног језика

ПРОПАлА Им ЈЕ ОБОЈЕНА 
РЕВОлуцИЈА!

ЈАВИтЕ СВИмА!

ПОБЕДИлА ЈЕ СРБИЈА!
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У ЖИЖИ

Поводом обеле-
жавања Дана 
државности Ре-

публике Србије, пред-
седник Александар 
Вучић уручио је од-
ликовања заслужним 
појединцима и инсти-
туцијама, и захвалио 
им се на свему што 
су подарили својој 
земљи.

„Добитницима нај-
виших државних при-
знања желим да чес-
титам и да им кажем 
да од данас имају још 
већу одговорност. Ви, 
од данас, носите не 
само личну одговор-
ност, већ и одговор-
ност у име целе Ср-
бије, на сваком месту, 
где год да се налазите. 
Ово није само захвал-
ност већ и обавеза. 
Хвала вам за све што 
сте подарили Србији, 
а да се томе нисмо ни 
надали. Орден је неш-
то чему се ви нисте на-
дали, а заслужили сте 
много више“, истакао 
је председник Вучић 
током церемоније.

У обраћању окупље-

СРЕТЕЊЕ 
2025.

додела одликоваЊа заслужНим поједиНцима и иНституцијама поводом даНа државНости

Хвала вам за све што сте подарили србији

У Орашцу је одр-
жана централна 
државна цере-

монија поводом Дана 
државности Србије, 
коју је предводио 
председник Владе Ср-
бије Милош Вучевић, 
као изасланик пред-
седника Републике. 
Вучевић је поручио 
да када обележавамо 
Сретење Господње, 
уједно славимо и наше 
сретење са слободом и 
истакао да нас завет те 
слободе опомиње ко-

лико морамо будно да 
стражаримо да сачува-
мо своју независност.

„Многима данас не 
одговара слободарска 
и неутрална Србија, а 
ја им са овог места по-
ручујем да ће Србија 
то остати јер то жели 
већина њених грађана. 
Ма какве притиске нам 
правили, Србија ника-
да неће признати оти-
мање своје територије, 
Косова и Метохије, 
нити ће угрозити своје 
пријатељство са тра-

диционалним савезни-
цима. То је завет Ка-
рађорђевих устаника, 
то је дуг који сви има-
мо према слободи“, 
нагласио је Вучевић.

Како је навео, сада 
већ давне 1804. године 
у Орашцу сабрали су 
се прогнани, тлачени и 
понижени како би до-
нели судбинске одлуке.

„Предаја није била 
опција, као што није 
ни данас, као што неће 
бити ни у будућности. 
Народ је решио да 

сретеЊски ордеН 
за НародНу баНку

честитке из целоГ света
Честитку поводом 

Дана државности Ср-
бије, председнику Алек-
сандру Вучићу упутили 
су председници САД, 
Русије, Кине, Фран-
цуске, Италије, Украји-
не, Турске, Азербејџана 
и Уједињених Арапских 
Емирата, Боснe и Херце-

говинe, Белорусијe, Бу-
гарскe, Мађарскe, Грчкe, 
Швајцарскe, Шведскe, 
Финскe, Индонезијe, 
Мадагаскарa, Сејшелa, 
одлазећа председница 
Грчке, вршилац дуж-
ности председника Ру-
муније, шведски краљ, 
султан Брунеја...

Народној банци Ср-
бије додељен је орден 
за нарочите заслуге 
за Републику Србију 
и њене грађане у очу-
вању и јачању стабил-

ности финансијског 
система, поводом 140 
година рада, а орден 
је примила гувернер-
ка Јоргованка Табако-
вић.

нима, објаснио је да је због 
слободе и правде дошло до 
устанка 1804. године, а да су 
речи милост, нада и правда 
биле разлог доношења Сре-
тењског устава 1835. године. 
Он је нагласио да су речи 
дужност и част данас покре-
тач свега што радимо у Ср-
бији, да су оне темељ сваког 
нашег напора, а истовремено 
и заклетва, гориво и оно што 
нас опомиње и тера унапред.

Окупљенима се, у име 

свих одликованих, обратио 
и професор др Сима Авра-
мовић, који је одликован 

Сретењским орденом првог 
степена за изузетне заслу-
ге и постигнуте резулта-

те у систему образовања.  
Орденом српске заставе 
првог степена за нарочи-
те заслуге у развијању и 
учвршћивању сарадње и 
пријатељских односа из-
међу Србије и Азербејџана, 
одликован је и министар 
спољних послова те земље 
Џејхун Бајрамов, који је у 
обраћању истакао да су 
Азербејџан и Србија стра-
тешки партнери и истински 
пријатељи.

цеНтралНа државНа церемоНија поводом даНа државНости

СРБИЈА ЋЕ ОСТАТИ СЛОБОДАРСКА ЗЕМЉА
брани своју слободу по сваку 
цену, јер је добро знао да ће 
га свака друга одлука врати-
ти у ропство“, навео је.

Према речима премијера, 
у том тешком историјском 
моменту, устаници су се 
окупили око свог вожда Ка-
рађорђа Петровића, којег 
је Петар Петровић Његош 
сматрао највећим Србином 
новије српске историје јер, 
како је говорио, Карађорђе 
диже народ, крсти земљу, а 
варварске ланце сруши, из 
мртвијех Срба дозва - дуну 
живот српској души. Председник Владе србије Милош ВучеВић на сВечаности у орашцу



МЕЂУНАРОДНА САРАДЊА ЕКОНОМИЈА
СНС ИНФОРМАТОР 137/2025  |  54  |  СНС ИНФОРМАТОР 137/2025

запрати На иНстаГраму

www.instagram.com/sns_srbija
www.instagram.com/avucic/

Под слоганом „Сабор-
ност и понос“ поче-
ло је обележавање 

Сретења, Дана државности 
Републике Србије и Дана др-
жавности Републике Српске. 
Свечана академија одржана 
је у спортској дворани „Бо-
рик“ у Бањалуци, у присуству 
председника Србије Алек-
сандра Вучића и председ-
ника Републике Српске Ми-
лорада Додика, као и пред-
седника Народне скупштине 
Републике Српске Ненада 
Стевандића, председника 
Владе Републике Србије Ми-
лоша Вучевића, председника 
Владе Републике Српске Ра-
дована Вишковића, министа-

ра у обе владе и уважених 
званица.  

Свечаност је почела ин-
тонирањем химни Србије и 
Српске и настављена је ми-
нутом ћутања у знак почасти 
свим страдалима који су у 
борбама за слободу српског 
народа.

„Јавите Српској да је во-
лим, овим речима ћу почети 
говор. Хвала вам свима на 
овом лепом дочеку“, пору-
чио је председник Вучић на 
почетку обраћања и објаснио 
да територијални интегритет 
Србије никога не занима, али 
да територијалном интегри-
тету БиХ сви говоре.

„Није довољно када погне-
мо главу и покажемо пошто-
вање према бошњачким жрт-

вама, никада им није било 
довољно. Није довољно да 
погнете главу, већ морате 
да клекнете и да увек будете 
криви у наредних 100, 200 
година. Увек смо показивали 
поштовање према њиховим 
жртвама, они никада нису 
показали поштовање према 
нашим жртвама. Чудом се 
чуде како се неко дрзнуо да 
се брани, како је неко смео 
да каже да није српски на-
род крпа, нити шака зоби да 
могу да нас позобају. Нисмо 
ничији непријатељи, само 
хоћемо мир и стабилност и 
чуваћемо их“, рекао је пред-
седник Вучић.

Запитао је када се Србија 
мешала у односе у Сарајеву, 
док се они сваки дан се ме-

шају у односе у Београду.
„Рекао сам да волим Репу-

блику Српску, одувек сам то 
говорио, поштујем БиХ, али 
волим Републику Српску, 
имамо исто писмо, исту кул-
туру и зовемо се просто Срби 
и никако другачије и не дамо 
никоме да нам то узме! За 
мене је претходних стотину 
и неколико дана било веома 
тешко, тешко време, вели-
ко бреме, не због страха од 
губитка власти, што би неки 
помислили. Било је тешко 
време за многе од нас. Нис-
мо могли да верујемо колико 
је споља новца дато да би се 
рушила власт у Србији. Разу-
мели смо поруку политичких 
противника, али и многих са 
стране који не желе слобод-

ну, јаку и снажну Србију“, по-
ручио је председник Вучић 
и нагласио да дођу времена 
када талог и муљ испливају 
на површину, али да ствари 
увек дођу на своје место.

„Не можете да победите 
нечију љубав према слободи 
и отаџбини. Србија и Српска 
ће наставити да негују своје 
најближе везе. Када сам био 
дечак на Чипуљићу, када сам 
играо лопте, дођу старији и 
онда причају о Србији и кажу 
никада ви у Србији неће-
те разумети колико вас ми 
одавде волимо, а ја вам сада 
поручујем - ви одавде не мо-
жете да замислите колико 
вас ми у Београду и из Ср-
бије волимо и никада нећемо 
престати да вас волимо“, ис-

такао је председник Вучић, и 
додао:

„Хвала Вам, господине 
Додик, што нисте никада 
забијали нож у леђа Србији 
и када је било тешко, а сада 
Вам кажем, бринем за си-
туацију овде, јер знам да је 
у току Ваш судски прогон 
и плашим се да ће они који 
служе спољним интересима 
донети лошу одлуку и учи-
нити Ваш прогон тежим. Је-
дино што могу да Вам гаран-
тујем, знајте једну ствар, не 
само Александар Вучић, него 
Србија неће окренути леђа 
Вама, Републици Српској и 
државном руководству, как-
ва год одлука била и шта год 
они радили.

Председник Републике 

Српске рекао је окупљенима 
у дворани „Борик“ да зна ко-
лико је председника Вучића 
погодила трагедија која се 
догодила у Новом Саду.

„Верујем да ћемо брзо 
изаћи из свих ових деша-
вања. Радујем се зајед-
ничком доласку у Сремску 
Митровицу. Ми смо се овде 
увек изјашњавали као Срби. 
Сретење је записало оно што 
савремена Европа није има-
ла. Западна Европа је имала 
тзв. логоре за егзотичне жи-
вотиње, а то су били робови.  
Србија је у том тренутку уки-
нула ропство и рекла да је 
слободна“, поручио је пред-
седник Додик.

Такође, нагласио је да је 
поносан на то што су Ср-

бија и Српска прошле годи-
не заједнички организовале 
Свесрпски сабор. 

„Поносан сам на оно што 
смо урадили, а у јуну ћемо 
се поново окупити. Ви сте, 
председниче, заслужни што 
Србија која није била раз-
вијена, данас има путеве, 
модерне болнице и изгледа 
феноменално“, поручио је 
председник Додик.

Током боравка у Репуб-
лици Српској, председник 
Вучић и председник Додик 
разговарали су у одвојеном 
састанку, одржан је и саста-
нак чланова две делегације, 
а додељена су и сретењска  
одликовања заслужним 
појединцима и организа-
цијама.

свечаНост поводом даНа државНости републике србије и републике српске

НИСТЕ СВЕСНИ КОЛИКО ВАС ВОЛИМОНИСТЕ СВЕСНИ КОЛИКО ВАС ВОЛИМО

баЊалука

Председник реПублике срПске Милорад додик дочекао је 
Председника србије александра Вучића на аеродроМу

састанак делегација реПублике срПске и реПублике србије

сВечаност у дВорани „борик“
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1.
Историјски развој српске 

Војводине. Историјско при-
суство српског народа на 
ширем простору Паноније 
забележено је у континуи-
тету од раног средњег века, 
а једна од најзначајнијих те-
ковина коју баштини јесте 
деловање свете браће Ћи-
рила и Методија управо у 
овим крајевима током IX 
столећа;

Срби се, као браниоци 
хришћанске Европе пред ос-
манском најездом, у већем 
броју насељавају од XIV 
века, а поседе у пречанским 
крајевима преузимају срп-
ски деспоти из лоза Лазаре-
вића и Бранковића;

Иако краткога века, цар-
ство Јована Ненада у Ба-
чкој, Банату и Срему с по-
четка XVI века, представља 
израз жеље за васкрсом 

Најновији догађаји у северној српској покрајини, ожи-
вљавање сепаратистичких идеја и покрета, јавно заго-

варање идеја о „војвођанској нацији“, језику и православној 
цркви, те најава доношења некакве „војвођанске платфор-
ме“, обавезују нас да активним деловањем у друштвеној и 
политичкој сфери заштитимо територијални интегритет и 
целовитост српске државе. у том циљу, полазећи од устава 
србије који је донет сувереном вољом грађана и чија наче-
ла прокламују то да је србија држава српског народа и свих 
грађана који у њој живе, као и да је територија србије је-
динствена и недељива, грађанима србије предлажемо сле-
дећу народну декларацију

војводиНа је србија

српске средњовековне др-
жаве, баш као и велики Ба-
натски устанак с краја истог 
столећа, након којег су Тур-
ци на Врачару спалили мо-
шти Светог Саве, под чијим 
барјацима су српски ратни-
ци војевали;

Привилегије које су Срби 
добили након Велике сео-
бе 1690. године, као живи 
војнички бедем хришћанске 
Европе, очувале су културу, 
веру, традиције и обичај-
но право српског народа, а 
црквено-народни сабори ос-
тали су залог обнове српске 
државности у новом веку;

Карловачка митрополија 
основана 1708. године била 
је духовни и национални 
стуб српства у Хабзбурш-
кој монархији. Одиграла 
је кључну улогу у очувању 
православног идентитета и 
националне културе, при-
премајући терен за коначно 
уједињење српских земаља и 
обнову Српске патријаршије;

Срби су своју Војводови-
ну тражили одмах по до-
ласку у пречанске земље. 
Српска Православна Црква 
са Пећком патријаршијом 
и Карловачком митропо-
лијом, била је баштиник ко-
лективне свести о богатом 
државотворном наслеђу из 
средњовековне епохе и чу-
вар народне традиције и ет-
нолошко-духовних особина 
српског народа;

Црквено-школска ауто-
номија и народна самоу-
права омогућила је Србима 
националну консолидацију, 
очување постојећих и из-
градњу нових културних, 
верских и образовних ин-
ституција, међу којима су 
од посебног значаја фруш-
когорски манастири, Ма-
тица Српска, Карловачка 
гимназија и Богословија, 
Српска православна гимна-
зија у Новом Саду и прва 
српска Учитељска школа у 
Сомбору;

Српска интелигенција 
и српско грађанство, као 
и привредне структуре из 
Пречанских земаља не-
престано надахњују и не-
посредно граде младу срп-
ску државу током XIX века, 
помажући њено ширење и 
ослобађење од османске 
власти;

Мајска скупштина одржа-
на 1848. у Сремским Кар-
ловцима, на којој је митро-
политу Српске православне 
цркве враћено достојанство 
патријарха, а Срем са војном 
границом, Барања, Бачка 
са Бечејским дистриктом и 
Шајкашким батаљоном и 
Банат са војном границом и 
Кикиндским дистриктом се 
ујединили у Српску Војво-
дину, представља уз Први и 
Други српски устанак један 
од темеља модерне српске 
државности;

Дело Светозара Миле-
тића остаје вечно уткано у 
историјско сећање српског 

народа. Као оснивач Ује-
дињене омладине српске, 
Српске народне слободоум-
не странке, Дружине за ује-
дињење и ослобођење Ср-
бије са седиштем на Цетињу, 
покретач листа Застава и 
градоначелник који је учи-
нио српски језик званичним 
у Новом Саду, окитивши га 
потом српском тробојком, 
достојан је места у пантеону 
отаца нације;

Одлука Велике народне 
скупштине Срба, Буњеваца 
и осталих Словена, одр-
жане 25. новембра 1918. 
године, којом се Банат, 
Бачка и Барања присаје-
дињују Краљевини Ср-
бији, као и Срем један дан 
раније, израз је суверене 
воље народа, реализација 
вековних тежњи, предста-
вља тријумфално окончање 
државотворног прегнућа 
предачких нараштаја и као 
таква остаје уписана у веч-
ности.

2. 
Континуирани поку-

шаји етатизације Војводи-
не и наметања идеје о тзв. 
војвођанској нацији. Уз не-
гирање српског етничког, 
духовног, културолошког, 
историјског и политичког ка-
рактера и наслеђа Војводине, 
југословенски комунисти ус-
војили су становиште засно-
вано на начелима Коминтер-
не, да је простор некадашњег 
Српског Војводства заправо 
засебна етатистичка творе-
вина, без суштинских веза са 
делом Србије и српства јуж-
но и западно од Саве, Дунава 
и Дрине;

Заступници идеје о по-
себности такве, етатистички 
моделиране Војводине уп-
орно су занемаривали одлу-
ке грађана северне српске 
покрајине о Присаједињењу 
из 1918. године, а историју 
пречанских земаља посма-
трали су само у контексту 
уздизања некакве колектив-

не свести „војвођанске попу-
лације“ о „санктосакралној 
аутономији“. У вишедеце-
нијском подухвату разарања 
српског националног орга-
низма, веома осмишљено и 
доследно афирмисана је и 
идеја о постојању војвођан-
ског политичког, духовног и 
националног идентитета;

Без историјске основе, со-
цијалне, економске и нацио-
налне оправданости, веш-
тачки створен војвођански 
сепаратизам, еуфемистички 
је детерминисан као „ауто-
номаштво“;

У процесу афирмисања 
непостојеће „војвођанске 
нације“ и њене фантомске 
државности, комунистичке 
власти, а након њих и тзв. 
проевропске и грађанистич-
ке опције, нису могле да се 
ослоне на националне сна-
ге других, бројних народа у 
северној српској покрајини, 
будући да су сви они, сас-
вим исправно и природно, 

Председник Републи-
ке Србије Алексан-
дар Вучић говорио је 

на великом скупу поводом 
обележавања Дана држав-
ности Србије под називом 

„Срећемо се на Сретење“ у 
Сремској Митровици, у при-
суству председнице Народне 
скупштине Србије Ане Брна-
бић и председника Републи-
ке Српске Милорада Додика. 

Свечаности су присуствова-
ли министри у Влади Србије, 
представници цркве, Војске 
Србије и велики број грађана.

„Видевши данас колоне 
људи које долазе у Сремс-

ку Митровицу, био сам бес-
крајно поносан на Србију и 
на вас. Захвалан сам вам на 
томе што сте остали у својој 
земљи знајући да сте јој да-
нас потребнији више него 
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Србија Ће биТи СВе јача

икад. Бескрајно хвала за 
сваку лепу реч, борбеност, 
подршку, љубав и све ово 
кроз шта смо годинама про-
лазили подижући Србију као 
феникс из пепела. Спреман 

сам да се за ову земљу, нашу 
Србију коју волим највише 
на свету, борим онако како 
сањали нису, већом снагом 
него икад, већом енергијом и 
амбицијом него икад“, пору-

чио је председник Вучић.
Поручио је да полажемо 

испит зрелости - да ли смо 
као држава довољно свесни 
да морамо да сачувамо своју 
шансу за будућност или не, 

и да ли смо довољно добро 
разумели у ком правцу Ср-
бија треба да иде или не. По-
тврдио је да настављамо да 

сремска митровица

ПРОПАлА Им 
ЈЕ ОБОЈЕНА 
РЕВОлуцИЈА! 

ЈАВИтЕ 
СВИмА!

ПОБЕДИлА ЈЕ 
СРБИЈА!

ДЕклАРАцИЈА 
О ВОЈВОДИНИ 

у СРБИЈИ уСВОЈЕНА ЈЕ 
НАРОДНОм АклАмАцИЈОм, 

НА ПОзИВ ПРЕДСЕДНИкА 
СРБИЈЕ АлЕкСАНДРА 

ВучИћА, НА СкуПу 
ПОВОДОм ПРОСлАВЕ 
ДАНА ДРжАВНОСтИ 

СРБИЈЕ
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штитили своје национал-
не идентитете. Обавезу да 
свој национални идентитет 
замене за „војвођански“, ју-
гословенски комунисти ре-
зервисали су само за српски 
народ;

У исто време је кроз школ-
ски систем, медије и мера-
ма администрације грађен 
лажни наратив о томе да је 
етатистички, аутономашки 
модел Војводине у функ-
цији припадника мањинских 
заједница, иако у стварности 
само угрожава очување њи-
хове културе, традиција и 
језика.

3. 
Уставноправни положај 

Војводине после Другог 
светског рата – од аутоном-
не покрајине чија аутоно-
мија се шири преко квази 
федералне јединице до 
повратка у уставне оквире 
стандардне политичко-те-

наставак са стране 7 риторијалне аутономије. У 
прве три деценије постојања 
социјалистичке Југославије, 
аутономија Војводине кон-
тинуирано се политички и 
правно ширила, превазивши 
све стандарде познате у 
упоредном праву, а што је 
на крају и потврђено доно-
шењем Устава СФРЈ и Устава 
СР Србије из 1974, а на осно-
ву ових уставних аката и Ус-
тава САП Војводине из 1974. 
године. Те године правно 
је завршен процес федери-
рања федерације, односно 
претварања федерације у 
конфедерацију, а двема ау-
тономним покрајинама у 
Србији практично је признат 
статус република унутар ре-
публике. У том периоду нај-
виши правни акт Војводине 
прешао је пут од подзакон-
ске норме, преко Статута, 
Уставног закона, па на крају 
чак до Устава. Још у увод-
ним начелима покрајинског 
устава наглашено је да се 

„САП Војводина удружила 
у Србију, у оквиру СФР Југо-
славије“;

Несвојствено појму ауто-
номија у упоредно-правној 
теорији и пракси, доно-
шењем сопственог устава 
САП Војводина тада дости-
же свој политичко-правни 
врхунац. У периоду након 
1974. године САП Војводи-
на имала је сопствену ус-
тавотворну, законодавну, 
извршну и судску власт, 
посебан порески систем и 
полицију, па чак и извес-
тан међународноправни 
субјективитет својствен 
искључиво сувереним др-
жавама. У социјалистичкој 
Југославији, дакле, појам 
аутономије надмашио је све 
познате правне и политичке 
оквире и довео је до проце-
са дезинтеграције Србије;

Тај процес засутављен је 
у периоду од 1988-2000. 
године, да би након петоок-
тобарских политичких про-

мена поново актуелизовано 
„војвођанско питање“. Први 
правни корак на том путу 
био је тзв. Омнибус закон из 
2002. године који је већ на-
рушио концепт стандардне 
политичко-територијалне ау-
тономије из још увек важећег 
Устава Србије из 1990. Про-
тивно Уставу Србије из 2006. 
који аутономне покрајине 
дефинише као „аутоном-
не територијалне заједнице 
основане Уставом, у којима 
грађани остварују право на 
покрајинску аутономију”, до-
нети су Закон о утврђивању 
надлежности АП Војводине 
и Статут АП Војводине из 
2009. Оба правна акта слу-
жила су као правни основ 
за дезинтеграцију Србије и 
подстицање сепаратистичких 
тенденција и процеса. Ови 
акти су изменили уставну де-
финицију Војводине као ауто-
номне покрајине, проширили 
изворне надлежности на оне 
које АП Војводина по Уставу 

не може да има, предвидели 
друкчију организацију власти 
од оне прописане Уставом и 
сл. Извршни орган покрајине 
тада по први пут добија на-
зив Влада АП Војводине, као 
и надлежност да „утврђује и 
води политику“, што по Ус-
таву представља искључиву 
надлежност Владе Србије. 
Предвиђа се и противуставно 
оснивање Војвођанске ака-
демије наука и уметности. 
Уставни суд је најпре огласио 
неуставним битне одредбе 
Закона, а потом и  око две 
трећине, и то најважнијих, 
одредби Статута.

4. 
Заустављање сепара-

тистичких тенденција и 
враћање АП Војводине у ус-
тавне оквире (2012-2014). 
Нови Статут из 2014. године 
донет је, уз поштовање наве-
дене одлуке Уставног суда, у 
свему у складу са уставним 
оквиром из Устава Србије 

из 2006, односно као под-
законски акт усклађен је са 
Уставом и важећим закони-
ма. Новим Статутом Војво-
дина је дефинисана као „не-
одвојиви део Србије“ где се 
негују „европски принципи и 
вредности“. Овакав Статут, у 
сагласју и садејству са оста-
лим правним актима, одра-
жава праву меру аутономије 
Војводине, чија је граница 
повучена Уставом Републике 
Србије.

5. 
Војводина као мултикул-

турна, мултинационална 
и мултиконфесионална 
заједница заснована на рав-
ноправности грађана. Током 
трајања социјалистичке Ју-
гославије, црквене епархије 
на простору Војводине и по-
ред огромних притисака од 
стране власти успеле су да 
сачувају литургијски живот 
и традиције српског народа. 
У времену демократизације 
нашег друштва, економских 

и политичких криза, као и 
великих ратних искушења, 
Српска православна црква се 
показала као уједињавајућа 
снага и кључни елемент 
српског идентитета у овим 
крајевима;

Војводина је плод слобо-
дарских тежњи српског на-
рода у пречанским земљама, 
а истовремено она је дом 
за све верске, етничке и на-
ционалне заједнице, њихо-
ве културе, матерње језике, 
духовне вредности и тради-
ције;

Ренесанса до које долази 
у односима Срба и Мађара 
управо у последњих десет 
година, најбољи је доказ 
за то да аутономашко-ета-
тистички модел устројства 
Војводине не само да није 
доприносио међунацио-
налном складу, већ да је 
његово одбацивање пред-
стављало нужан предуслов 
унапређења разумевања, 
слоге и сарадње међу на-

ционалним заједницама у 
покрајини;

Војводина је израз европ-
ских вредности, заједница 
свих грађана који живе на те-
риторији аутономне покраји-
не, исто колико је и нераски-
диви део националног, поли-
тичког, уставног и културног 
идентитета модерне Србије. 
Ове духовне вертикале не 
потиру се међусобно, већ се 
надопуњују. Промовисање 
других партикуларистичких, 
аутономашких, па и сепа-
ратистичких и антисрпских 
садржаја представља крајње 
изопачење и, следствено 
томе, потпуну негацију ве-
ликих идеала на којима је 
Војводина саздана;

војводина није тек део 
србије, војводина јесте 
србија. војводина је име, 
а србија презиме. као што 
србије нема без војводине, 
тако ни војводина не може 
постојати изван србије.

велики скуп поводом обележаваЊа даНа државНости србије „срећемо се На сретеЊе”

чувамо мир и стабилност, да 
никога нећемо вређати.

„Није Србија више џак за уда-
рање да може да је удари ко хоће. 
Србија ће бити све јача, све снаж-
нија. Ми ћемо морати да радимо 
да економски јачамо земљу. Ус-
пећемо у томе и ићи ћемо поново 
на подизање плата полицајцима, 
војницима, радницима, лекарима 
и свима другима који тај свој хлеб 
поштено зарађују“, истакао је 
председник Вучић и нагласио да 
ће се борити док је жив.

„Борићу се свом снагом за наш 
народ и Војводину не у Србији, 
јер Војводина је Србија и Србија 
је Војводина. Ви сте снага Србије, 
ви сте ми све и дајете ми снагу 
да се борим и верујте ми да ћу се 
борити онако како никад досад 
видели нисте. Победиће Србија! 
Спреман сам да се за ову земљу, 
нашу Србију коју волим највише 
на свету, борим онако како нису 
ни сањали, већом снагом него 
икада, већом енергијом и амби-
цијом него икада“, поручио је 
председник Вучић.

„Хвала вам на свему и овом 
величанственом дану. Много, 
много, много вас волим. Живе-
ла Србија!“.

наставак са стране 7

сремска митровица

Председник александар Вучић кренуо је Пут 
среМске МитроВице брзиМ ВозоМ из београда

Велики ВатроМет организоВан је на крају скуПа
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Председник Србије Алек-
сандар Вучић боравио 
је у посети Будимпешти, 

где му је, на свечаној церемо-
нији, председник Мађарске 
Тамаш Шујок уручио Велики 
крст Ордена за заслуге са огр-
лицом и златном звездом. То-
ком посете, председник Вучић 
састао се са председником 
Владе Мађарске Виктором 
Орбаном, са којим је разгова-
рао о сарадњи на пољу енер-
гетике, унапређењу трговин-
ске размене, али и о изазови-
ма са којима се суочавају обе 
земље.

Председник Шујок рекао је 
да је председник Вучић оди-
грао историјску улогу у при-
ближавању два народа и во-
дећу улогу у јачању стратеш-
ког партнерства две земље.

„Његова епоха доказ је да 
је српско-мађарска сарадња 
део свакодневне реално-
сти. Заслужио је поштовање 
Мађара, јер је захваљујући 
његовом раду положај 
мађарске заједнице узоран и 
постојан. Ако будемо истрај-
ни и обавежемо се, можемо 
поколењима да оставимо 

другачију визију од наслеђе-
не“, поручио је мађарски 
председник Шујок.

„Честитам Вам на одли-
ковању и у име свих Мађа-
ра захваљујем на прија-
тељству“, рекао је председ-
ник Мађарске.

Председник Вучић нагла-
сио је да су односи двеју зе-
маља утемљени на стварним 
интересима, али и на искре-
ном пријатељству између 
два народа, додајући да је 
њему све то било олакшано, 
јер за пријатеља има Виктора 
Орбана.

„Веома сам узбуђен, срећан 
и поносан што сам примио 
орден. Овај Орден прихватам 
као огромну част у лично име 
и у име свих грађана Србије 
који знају да цене Мађарску, 
знају да воле народ Светог 
Иштвана и, са сигурношћу 
могу да кажем, да рачунају на 
заједничку будућност са на-
шим мађарским пријатељима. 
Мени ће ово остати урезано 
као један од најлепших дана 
у животу, али верујем и да 
ће бити још један камен на 
дивном путу сарадње Срба и 
Мађара, Србије и Мађарске“, 
навео је председник Вучић.

Председница Народне 
скупштине Србије Ана 
Брнабић изјавила је 

да од договора о изменама и 
допунама Закона о високом 
образовању зависи закази-
вање наредне седнице Наро-
дне скупштине и додала да 
очекује да свако од учесника 
тих преговора преузме одго-
ворност и да се у наредних 
неколико дана направи до-
говор око измена и допуна 
тог закона, како би се о њему 
расправљало на следећој се-
дници парламента.

Брнабић је у Летонији, 
где је боравила у званичној 
посети, на питање да ли ће 
ускоро заказати седницу 
Скупштине Ср-
бије или се чека 
пролећно засе-
дање, рекла да 
ће Закон о висо-
ком образовању 
за њу диктирати 
динамику зака-
зивање седнице.

„Ако можемо 
то да стигнемо 
за наредну сед-
ницу, онда сам 
спремна и да 
видимо да поме-
римо за неколи-
ко дана, само да 
имамо тај закон на следећој 
седници. Мислим да нам је 
то свима у интересу, не само 
нама у владајућој коалицији 
или мени као председници 
Скупштине, већ и опозицији 
која каже да је уз студенте и 
да подржава њихове захте-
ве“, рекла је Брнабић.

Такође, председница 
Скупштине је из летонског 
главног града поручила да 
Србија мора да има много 
боље односе и комуника-
цију са балтичким државама, 
јер нам оне често ускраћују 

подршку на европском путу.
„То су земље које су при-

лично скептичне, не само 
око агенде проширења ЕУ, 
то можда и подржавају, 
него према реформама које 
се спроводе у Србији и због 
неувођења санкција Русији. 
Оне нама често ускраћују 
подршку на даљем европ-
ском путу, као и зелено свет-
ло за отварање Кластера три 
који се тиче економије и кон-
курентности, али верујем и 
осталих кластера. Због тога 
морамо да будемо овде при-
сутни“, рекла је Брнабић у 
Риги, где је разговарала са 
председником Летоније Ед-
гарсом Ринкевичсом и пред-

седницом парламента Даи-
гом Миерином.

„Влада је у консултација-
ма са председником Алек-
сандром Вучићем донела 
одлуку да се отвори и наша 
амбасада у Риги која ће бити, 
уствари, задужена за читав 
Балтик. Потписали смо 2022. 
године споразум о сарадњи 
између наших министарста-
ва спољних послова, сада је 
завршен и рад на документу 
споразума о сарадњи између 
наше две привредне комо-
ре“, истакла је Брнабић.

Највише мађарско 
одликоваЊе за 

председНика вучића

будимпешта

НародНа скупштиНа

заказиваЊе седНице скупштиНе 
зависи од доГовора

ПРЕДСЕДНИЦА НАРОДНЕ 
СКУПШТИНА СРБИЈЕ АНА БРНАБИЋ 

И ПРЕДСЕДНИЦА ПАРЛАМЕНТА 
ЛЕТОНИЈЕ ДАИГА МИЕРИНА

Шеф посланичке гру-
пе Српске напредне 

странке Миленко Јованов, 
на конференцији за медије у 
Народној скупштини, рекао 
је да борба против корупције 
мора да буде свеобухватна и 
да не сме да има страначко 
обележје. Истакао је да због 
тога тужилаштво мора да 
испита приходе и опозицио-
них лидера Драгана Ђиласа и 
Маринике Тепић док су оба-
вљали државне и градске, 
односно покрајинске функ-
ције.

Према његовим речима, 
Ђилас је као директор Наро-
дне канцеларије председни-
ка Бориса Тадића и као гра-
доначелник Београда, преко 
својих фирми, приходовао 
више стотина милиона евра, 
док је Маринику Тепић по-
везао са сумњивим финанси-
рањем фудбалских клубова 
из Војводине док је обављала 
функцију покрајинске секре-
тарке за спорт и омладину.

„Корупција не сме да има 
политичко обележје. Апсо-
лутно подржавамо борбу 
против корупције и очекује-
мо да се води неселективно 
и да одређене ствари добију 
епилог. Грађани морају да 
знају како се заради 619 ми-
лиона евра за десет година 
или у случају Маринике Те-
пић како се за годину дана 
заради стан од ар и по у 
строгом центру Новог Сада“, 
запитао је Јованов.

александар Вучић и таМаш шујок

Tоком дводневне посе-
те Браничевском окру-
гу, председник Србије 

Александар Вучић разгова-
рао је са грађанима Алек-
сандровац села, Петровца на 
Млави, Кучева, Голупца, Ве-
ликог Градишта, Пожаревца 
и Малог Црнића.

Посетио је газдинство 
„Панта клас“ и нагласио да 
је важно да подржавамо и 
чувамо мала и средња по-
родична предузећа, јер то 
значи да имамо здраву ин-
дустрију. Током обиласка 
пекаре Милановић, поручио 
је да је пекарски посао веома 
тежак, али да је добро што 
има младих пекара који желе 
да раде и остану у свом крају.

Као и у сваком округу који 
је посетио, питања мештана 
браничевског краја највише 
су се односила на изградњу 
локланих путева, а председ-

ник Вучић нагласио је да, 
поред већ изграђених ауто-
путева путева, треба да се 
ураде и локални путеви.

„Настављамо да градимо 
Србију и да радимо све оно 
што су некада били снови“, 
поручио је председник Ву-
чић, и истакао да је цео крај 
око Голупца веома леп и да 
има будућност.

„Срео сам много повратни-
ка из иностранства и срећан 
сам због тога, јер нам доносе 
знање и капитал. Враћа нам се 
све више људи и држава ће да 
помогне колико буде могла“, 
поручио је председник Вучић 
током посете предузећу за 
прераду и конзервирање воћа 
и поврћа породице Вујовић, 
где је пробао сок од ароније.

Председник Вучић изјавио 
је на скупу у Пожаревцу, где 
се окупио огроман број људи, 
да је у Србији у последњих 

10 година отворено много 
стотина километара ауто-пу-
тева и брзих саобраћајница, 
али да настављамо да гради-
мо нашу земљу.

Након посете манастиру 
Заова, поручио је да ће др-
жава помоћи при изградњи 
вртића, водовода и канали-
зације, а приликом посете 
Кући меда породице Мило-
шевић у селу Дрмно рекао је 
да држава има посебан про-
грам намењен произвођачи-
ма и прерађивачима меда.

„Како би помогла нашим 
пчеларима, држава припре-
ма посебан програм. Сви за-
интересовани ће моћи да се 
пријаве за бесповратна сред-
ства, чак до 50 процената, за 
нову опрему и ширење произ-
водње, а радимо и на новим 
могућностима за извоз наших 
пчеларских производа“, изја-
вио је председник Вучић.

имамо све више повратНика 
из иНостраНства

посета браНичевском окруГу

ПОЖАРЕВАЦ ПЕТРОВАЦ НА МЛАВИ

ДРМНО ЖАБАРИ

позивам 
тужилаштво да 
испита приХоде 

ђиласа 
и мариНике

Председник Србије Алек-
сандар Вучић отворио је 

46. Међународни сајам тури-
зма и том приликом истакао 
да је 61 држава потврдила 
учешће на ЕКСПО2027, као 
и да ће Србија покушати да 
обори рекорд и привуче више 
од 130 земаља на ту специја-
лизовану изложбу. Изразио 
је уверење да ће овај догађај 

светског домета бити генера-
тор нових економских прили-
ка за Србију и индуктор вели-
ког привредног раста који ће 
уследити.

„Децембар 2024. године 
био нам је рекордан, више 
смо него удвостручили број 
туриста, а учетворостручи-
ли ниво прихода у односу на 
пре 12 година. И поред тога, 

мораћемо и даље напорно 
да радимо на туристичкој, 
угоститељској и путној ин-
фраструктури, како бисмо 
још више подигли наш раст 
у туристичком промету, 
који је препознат и на свет-
ском нивоу.  Управо ће ЕКС-
ПО2027 бити прилика да се 
још боље представимо“, по-
ручио је председник Вучић.

отвараЊе сајма туризма
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Током дводневне посе-
те Севернобанатском 
и Средњобанатском 

округу, председник Србије 
Александар Вучић разгова-
рао је са грађанима Чоке, 
Кањиже, Аде, Мола, Меле-
наца, Мокрина и Кикинде, 
и том приликом нагласио 
потребу за дијалогом, ми-
ром и очувањем стабил-
ности у земљи која се суо-
чава са спољним и унутра-
шњим нападима.

Председник Вучић је са 
грађанима Чоке разговарао 
о инфраструктурним пројек-
тима, као што је реконструк-
ција пута и улагања у здрав-
ство и образовање. Поред 
тога, нагласио је да ће др-
жава наставити да подржава 
развој пољопривреде и ин-
дустрије у региону кроз суб-
венције на нивоу Покрајине 
и Републике. Најављена је 
изградња нових путева и по-
бољшање саобраћајне мре-
же, што ће унапредити жи-
вотне и пословне прилике у 
средњем Банату.

У разговору са грађани-
ма Мола, председник Ву-
чић похвалио је сарадњу 
са мађарским и српским 
заједницама, нагласивши 
значај заједничког живота 
и економског развоја. Гово-
рећи о важности изградње 
путева који ће повезати 
све делове Баната, као и 
довођењу инвеститора, ис-
такао је и значај програма 
субвенционисања за мла-
де људе који желе да реше 
своје стамбено питање.

„Много вам хвала на овом 
величанственом дочеку. 
Знам да дишете и живите 
за нашу једину отаџбину 
Србију. Ви сте моја снага, 
ви сте наша снага! Ви, об-
ични људи Србије, који сте 
најмањје добили, али који 
добро разумете у ком сме-
ру Србија иде, и који Србију 
волите више од свега. Жи-
вела Србија!“, рекао је пред-
седник Вучић пред великим 
бројем окупљених грађана у 
Кикинди.

Председник Србије 
Александар Вучић бо-
равио је у дводневној 

посети Расинском округу, 
током које је на великим на-
родним скуповима разгова-
рао са грађанима Ћићевца, 
Варварина, Трстеника, Бруса 
и Александровца.

У Ћићевцу је најавио мо-
гуће решење за неке од про-
блема становника, као што 
су гасификација и изградња 
нових фабрика у овим об-
ластима. У Варварину је 
потврдио нове инфраструк-
турне пројекте, као што су 
изградња пута од Обрежа 
до Катуна и реконструкција 
школе и водоводне мреже у 
Варварину.

Током посете Расинском 
округу, председник Ву-
чић обишао фабрику „На-

мештај Лика“ и истакао 
важност приватног сектора 
за економски раст Србије, 
те обећао подршку при-
вредницима који доприносе 
развоју земље. Посетио је и 
фабрику „ППТ Петолетка“  
у Трстенику и најавио да ће 
држава обезбедити сред-

ства за покретање произ-
водње. Такође, у манастиру 
Љубостиња, у разговору са 
архиепископом и митропо-
литом крушевачким Давидом 
договорио је помоћ државе 
нашој светињи.

Председник Вучић је у 
Брусу поручио да држава 

неће дозволити да буде ру-
шена ни споља ни изнутра, 
истичући да Србија остаје 
мирна и стабилна. Том при-
ликом, најавио је значајна 
улагања у инфраструктуру 
Расинског округа, као и от-
варање индустријског по-
гона ради спречавања од-
ласка људи из овог краја. У 
Александровцу је говорио о 
улагањима која би побољ-
шала квалитет живота свих 
грађана и решавање других 
локалних проблема, како би 
млади видели бољу будућ-
ност у свом граду. Говорио 
је и о важности улагања у 
локалну економију и инфра-
структуру, али и о правима 
свих грађана, истичући да 
ће се трудити да се у свим 
местима у земљи обезбеде 
једнака права.

посета расиНском окруГу посета северНобаНатском и средЊобаНатском окруГу

ИЗгРАДњА пУТЕВА КОЈИ ЋЕ 
пОВЕЗАТИ СВЕ ДЕЛОВЕ БАНАТА

НОВЕ ИНВЕСТИцИЈЕ ЋЕ 
ЗАДРжАТИ МЛАДЕ

ВарВарин

трстеник

брус

Манастир Љубостиња

Меленци

ноВи кнежеВац

кикинда

ада

кањижа
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ИНТЕРВЈУ

алексаНдар јакшић, 
члан председништва сНс

покушај обојеНе револуције осуђеН На пропаст
Tрајно нарушен ауторитет 
професора одразићe сe на 
квалитет знања

ректор ђокић није дорастао 
функцији коју обавља

право гласа у пленуму имају сва 
лица која му присуствују, без 
обзира да ли су студенти или не. На 
овај начин 40-50 грађана иде са 
једног факултета на други и доноси 
одлуке у име свих студената

већини случајева похађају 
студенти који долазе из ЕУ, 
одвија регуларна online на-
става, док наводно трају 
блокаде факултета, амбаса-
дору Жиофреу немамо шта 
да замеримо. За разлику 
од ректора Ђокића, амба-
садор Жиофре очигледно 
схвата да је знање највећи 
капитал сваке државе и да 
ЕУ има будућност само ако 
почива на знању и инова-
цијама. Претпостављам 
да је ректор Ђокић одбио 
разговор са председником 
Вучићем, јер је очекивао да 
ће га председник јавно пи-
тати због чега Универзитет 
у Београду спроводи очиг-
ледну дискриминацију сту-
дената, да за поједине сту-
денте организује наставу и 
полагање колоквијума, док 
другим студентима, који су 
притом убедљива већина, 
није понуђена иста могућ-
ност. Очигледно је да рек-
тор Ђокић не би имао одго-
вор, а могли смо да видимо 
да он одговара искључиво 
на унапред договорена пи-
тања.

како бисте оценили тре-
нутно стање на универзи-
тетима у србији? шта је 
довело до овако замршене 
ситуације и како би из ње 
могло да се изађе?

- Најблаже речено, тре-
нутно стање у читавом об-
разовном систему у Србији 
је хаотично. Уверен сам да 
ће се трајно нарушени ауто-
ритет наставника и профе-
сора одразити на квалитет 
знања и да ће се проблем 
интензивирати у година-
ма пред нама. Ако знате да 
тренутно у Средњој школи 
„Патријарх Павле“ у Рако-
вици ђачки парламент тре-
ба да донесе одлуку да ли 
хоће да има наставу или не, 
поставља се питање како ће 
у будућности било ко од на-
ставника да удаљи ученика 
са часа због непримереног 
понашања или да му закљу-
чи јединицу? Поставља се 
питање одакле право ди-
ректорима школа и наста-
вницима да деци која желе 
да уче, не држе наставу и 
тиме им свесно уништавају 
будућност? Одакле право и 
родитељима да своје неост-
варене политичке амбиције 
покушавају да остваре пре-
ко деце?  Идентична ситу-

ација је и на факултетима. 
Из записника са пленума 
студената Економског фа-
култета у Београду могли 
смо да видимо да студенти 
гласају о томе да ли декан 
може да добије реч на свом 
факултету! Како очекујете 
да ће студенти поштовати 
таквог декана? Шта ћемо 
да радимо ако у будућности 
студенти који не положе 
испит организују пленуме и 
блокаде факултета? Једини 
излаз из ове ситуације је да 
професорима, наставници-
ма и учитељима, без обзира 
на њихову неодговорност, 
држава додели статус служ-
беног лица, како би се сваки 
напад на њих третирао као 
напад на службено лице. 
Тако би им држава ефикасно 
повратила формални ауто-
ритет над ученицима, док би 
за поновно успостављање 
неформалног ауторитета 
биле потребне године рада 
и залагања.

да ли иза студентских 
блокада факултета, запра-
во, стоје професори и неке 
амбасаде? да ли је све ово 
што нам се дешава поку-
шај насилне промене вла-
сти у земљи? 

- Факултети су блокирани 
уз подршку и помоћ декана 
и професора; студентима је 
из непознатих извора дони-
рана опрема за камповање и 
бела техника, а свакоднев-
но им се допремају храна и 
пиће, постоји интензивна ме-
дијска кампања опозиционих 
медија, праћена теренском 
организацијом блокада; сту-
денти су организовани у тзв. 
пленуме који подразумевају 
да право гласа имају сва лица 
која присуствују пленуму, 
без обзира да ли су студенти 
или не (на овај начин 40-50 
грађана иде са једног факул-
тета на други и доноси од-
луке у име свих студената); 
симбол блокада су „крваве 
руке“ које су коришћене у 
оквиру покрета „Мјафт“ у 
Албанији... Дакле, ради се о 
покушају обојене револуције 
с циљем насилне промене 
легалне и легитимно изаб-
ране власти. Захваљујући 
огромној подршци коју пред-
седник Вучић ужива у нашем 
народу, као и чињеници да је 
немогуће оспорити изузетне 
резултате који су остварени 
у протеклих 12 година, на-

ведени протести су унапред 
осуђени на пропаст. Нарав-
но, обавеза свих нас је да се 
боримо за нашу државу и 
нашу странку.

Недавно сте открили 
и да је јово бакић, по-
знат по томе што прети 
напредњацима речима 
„јурићемо вас по улица-
ма и пливаћете у сави и 
дунаву“, студирао чак 
13 година, а да је и поред 
тога постао професор на 
Филозофском факултету 
у београду. Говорили сте 
и о злоупотребама иван-
ке поповић, дејана шош-
кића и многих других. 
шта се то дешава у ака-
демској заједници? 

- Нажалост, све особе 
које сте поменули су уни-
верзитетски професори који 
најбоље персонификују ви-
шедеценијску негативну 
селекцију на државним уни-
верзитетима. Јово Бакић је 
остварио сан сваког вечитог 
студента - да буде универ-
зитетски професор. Изјаве 
особе која је основне и ма-
гистарске студије, које по 
закону трају шест година, 
завршила за 13 година, која 
је бирана у универзитетска 
звања на бази неисправних 
реферата и која је била на 
поштеди од физичког вас-
питања у школи, не треба 
узимати за озбиљно, јер су 
оне последица огромних 
личних фрустрација и неза-
довољстава. Трагично је што 
вечити студенти, попут Јова 
Бакића, предају на Београд-
ском универзитету. Трагич-
но је и да Иванка Поповић 
и Дејан Шошкић, као сим-
боли неморала и корупције, 
предају на универзитету и 
да у јавности држе преда-
вања о моралу и корупцији. 
Иванка Поповић је као де-
кан Технолошко-металурш-
ког факултета реализовала 
пројекте Министарства на-
уке у сарадњи са приватном 
фирмом њеног продекана. 
Софтвере приватне фирме 
Дејана Шошкића куповале су 
бројне банке и осигуравајућа 
друштва, док је он обављао 
функцију председника Са-
вета Народне банке Србије, 
која по закону контролише 
те банке и та осигуравајућа 
друштва. Особе које су уџ-
бенички примери корупције 
данас говоре о корупцији.

кад 
корумпираНи 
Говоре о 
корупцији, 
а плаГијатори 
о честитости

 у жижу јавности доспели сте 
када сте, као студент еко-
номског факултета, доказали 
плагијат професорке данице 
поповић. колико је потребно 
храбрости за такав чин?

- О плагијату и непочинству 
Данице Поповић говорило се 
неколико дана на Економском 
факултету. Пошто нико од про-
фесора није желео да се замера 
особи која је главна узданица 
опозиционих медија и која је 
држала предавања о академ-
ској честитости, сматрао сам 
да имам моралну обавезу да 
поднесем захтев за утврђи-
вање плагијата и да заштитим 
интегритет свог факултета. 
Након што сам упоредио два 
уџбеника и утврдио да се ради 
о флагрантној злоупотреби ау-
торског дела нашег преминулог 
професора, неколико месеци 
након његове смрти, одлу-
чио сам да поднесем захтев за 
утврђивање плагијата Данице 
Поповић, иако сам био свестан 
свега што ће уследити. Ни у 
једном моменту нисам поми-
слио да се повучем, без обзира 
на негативну кампању која се 
водила у опозиционим медији-
ма и на бројне „понуде“ које сам 
добијао. На крају, и Економски 
факултет и Универзитет у Бе-
ограду потврдили су плагијат 
Данице Поповић, након чега 
је она удаљена са предмета на 
коме је коришћен плагирани 
уџбеник, а затим и пензиониса-
на. Не треба да чуди то што је 
наведена особа и даље често 
виђен гост у опозиционим ме-
дијима, где можете да видите 
и Драгана Ђиласа, Драгана Бје-
логрлића и Горана Јешића како 
без икаквог стида и срама гово-
ре о насиљу у друштву, Иванку 
Поповић и Дејана Шошкића 
како говоре о корупцији, Дани-
цу Поповић како говори о пла-
гијатима и етици, а Јова Бакића 
о универзитету.

- Од оца сам чуо нешто што ће ми 
остати у сећању докле год сам 
жив: „Никада ти не бих опростио 
да си се сакрио или да си остао по 
страни када је држава нападнута 
са свих страна. Лако је бити део 
власти и подржавати власт када 
се побеђује. Лични интегритет, 
чојство и јунаштво показују се и 
доказују само у тешким 
временима. Поносан сам на тебе“. 
Обавеза је свих чланова СНС да 
у тешким временима буду 
уз руководство странке и Србије

»

една од најважнијих, али 
и најневероватнијих вести 
које су обележиле фебру-
ар било је то што је, у јеку 

незаконитих блокада фа-
култета, ректор Београдског 
универзитета Владан Ђокић 
отишао на састанак са амба-
садором ЕУ у Србији Емануе-
лом Жиофреом, о којем није 
обавестио јавност, и што се 
потом данима крио од нови-
нара како не би одговорио на 
питање о чему је на том са-
станку било речи.

Економиста Александар 
Јакшић, члан Председништва 
СНС, познат по томе што 
је још као студент храбро 
раскринкавао незаконитости 
на факултету, за „СНС Ин-
форматор“ каже да, нажалост, 
живимо у времену у коме се 
ректор највећег и најстаријег 
српског универзитета, који је 
у противзаконитој блокади, 
бави личном промоцијом и 
организовањем састанака са 
страним дипломатама.

- Од почетка противзако-
ните блокаде Београдског 
универзитета, ректор кому-
ницира искључиво са опози-
ционо настројеним медијима 
и новинарима који су декла-
рисани противници легалнe 
и легитимно изабране власти 
у Србији. Управо ти медији и 
новинари су ректора Ђокића 
проглашавали „СНС ректо-
ром“ када је Савет Универ-
зитета у Београду, у коме се 
налазе и представници држа-
ве, уместо Иванке Поповић, 
која је добила подршку Се-
ната Универзитета у Београ-
ду, изабрао Владана Ђокића 
за ректора БУ. Понашање 

ректора најбоље се може 
објаснити реченицом коју је, 
у култном филму „Бој на Ко-
сову“, Радослав Миленковић 
(Мустафа) изговорио Жарку 
Лаушевићу (Милошу Оби-
лићу): „Ако су Турчину руке 
крваве до лаката, потурици 
морају до рамена, јер поту-
рици нико не верује“. Тиме 
што жели да буде прихваћен 
од стране лажне и самопрог-
лашене елите и тиме што се 
бави искључиво насловима 
у опозиционим медијима и 
бројем лајкова на друштве-
ним мрежама, ректор Ђокић 
показује да је уџбенички при-
мер особе која није дорасла 
функцији коју обавља.

о чему су могли да при-
чају ђокић и жиофре у че-
тири ока, у тренутку када 
ђокић пише саопштење у 
којем каже да не жели да 
се састане са председником 
своје државе? 

- Претпостављам да је 
господин Жиофре, као ди-
пломата који води рачуна 
о интересу своје матичне 
државе и читаве Европске 
уније, захтевао од ректора 
Ђокића да се за студенте који 
долазе из земаља чланица ЕУ 
организује регуларна настава 
и полагање испита на Уни-
верзитету у Београду и да 
студенти из ЕУ не испаштају 
због неодговорног понашања 
ректора и декана БУ. Ако 
имате у виду чињеницу да се 
нпр. на Економском факулте-
ту у Београду, који реализује 
заједничке основне и мастер 
студије са универзитетима у 
Берлину и Лондону, а које у 

Ј
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милош вучевић председНик српске НапредНе страНке

ечака Стефана из села 
крај Лесковца, који је 
остао без родитеља и 
који је ујединио целу 

Србију у борби за нови дом, 
посетио је премијер Србије 
Милош Вучевић, заједно са 
градоначелником Лесковца 
Гораном Цветановићем. 

„Хвала целој Србији да 
смо задржали оно што треба 
да карактерише наш народ, 
отаџбину. Хвала деда Дуле-
ту, малом Стефану на госто-
примству у њиховом скром-
ном дому и хвала Марку на 
једној покретачкој енергији. 
Пробудио нас је све“, рекао 
је Вучевић.

Нагласио је да раније тог 
дана добио вирални снимак о 
животу овог дечака и чуо се 
са председником Републике 
Александром Вучићем, због 
чега је прекинуо све обавезе 
и запутио се у Лесковац.

„Хвала свим људима који 
су се укључили и који ће 
се укључивати. Нажалост, 
живот некима доноси до-
бро, некима не толико до-
бро, то је моменат када по-
казујете да ли сте човек, да 
ли имате чојство. Надам се 
да ћемо овде бити за месец 

дана да видимо да ли је то 
готово. Замолићемо Сте-
фана да не видимо више 

сузе, него осмехе и да схва-
ти да има само једну обаве-
зу - да учи и да буде добар 

ђак. Марко, хвала ти. Мар-
ка сам упознао 2024. годи-
не, када су „Вечерње ново-
сти“ додељивале награду 
за најхуманије подвиге. 
Тада је Марко добио на-
граду. Обезбеђено је све 
што је неоходно. Стефан ће 
имати нормалне услове за 
живот. Хвала свима који су 
се укључили. Урадили смо 
оно што је сада најважније. 
Стефане, честитам ти на 
емоцији којом си пробудио 
Србију у правом смислу 
речи“, поручио је премијер 
Вучевић.

Премијер Србије Ми-
лош Вучевић поздра-
вио је почетак раз-

говора декана факултета и 
представника Министарства 
просвете, а основне и средње 
школе позвао је да се што 
пре врате редовној настави. 
Истакао је да је 18. фебруара 
мање школа било у блокади 
него пре Сретења, али да је 
за нијансу више школа кре-
нуло делимично да ради.

„Надам се да 
ћемо се сви до-
звати памети, 
схватити да је 
ово цајтнот за 
враћање у ре-
довну наставу, 
иначе ће деца 
изгубити годи-
ну. То нико нема 
право да се игра. 
Немојте децу 
да кажњавате. 

Мислим да је ово последња 
опомена. Постигли смо до-
говор са онима који су били 
овлашћени. Мој апел да се 
све школе врате у нормално 
функционисање, ако вам је 
стало до угледа просвете“, 
истакао је премијер Вучевић.

Он је додао да није фер да 
сви просветни радници приме 
плате, и они који раде и они 
који не раде, и поновио да 
школе нису место за политику.

У Новом Саду одр-
жан је Сајам зави-

чаја, који је посетио 
председник Владе 
Србије Милош Ву-
чевић и oценио да 
је тај сајам ДНК срп-
ског народа, као и да 
представља приказ 
нашег идентитета.

„Не треба да чуди 
што је Сајам завичаја 
ове године најброј-
нији и што имамо 
овакву енергију. Не 
треба да чуди ни 
толико загрљаја и 
поздрава од сестара 
и браће, то је одго-

вор српског народа 
на све оно што нам 
се дешава“, рекао је 
председник Владе и 
захвалио се грађа-
нима који су из свих 
делова Србије који 
су дошли у Нови Сад, 
те пожелео срећу и 
Србима на Косову 
и Метохији који се 
боре за сваки глас на 
изборима.

„Одавде поручује-
мо - Косово и Мето-
хија је Србија. Чу-
ваћемо мир, љубиће-
мо слободу и нека 
живи наш народ где 
год био“, поручио је 
председник Владе.

Додели сретењских ордења 
у Палати Србија, које је по-
водом Сретења - Дана др-
жавности Републике Србије, 
уручио председник Алек-
сандар Вучић, присуствовао 
је и премијер Србије Милош 
Вучевић.

„Честитам свим добитни-
цима сретењског ордења, 
појединцима и институција-
ма који су својим делима 
обележили време у којем 
живимо и дали посебан 
допринос у развоју наше Ср-
бије“, истакао је Вучевић.

Он је на свом Инстаграм 
налогу написао да је Сре-

тењски завет Карађорђев за-
вет, симбол слободе, правде 
и слободарске воље нашег 
народа, наглашавајући да 
никада никоме нећемо до-
зволити да угрози завет који 
су нам оставили наши славни 
преци.

„Чуваћемо и бранити 
наше националне интересе 
и право нашег народа да са-
мостално одлучује о својој 
будућности. Радићемо још 
јаче за нашу једину отаџби-
ну Србију, јер од тога нема 
веће дужности и части. Жи-
вела Србија“, навео је Вуче-
вић.

Немојте да кажЊавате децу, 
школе Нису место за политику

честитка добитНицима 
сретеЊскоГ ордеЊа

сајам завичаја као приказ идеНтитета српскоГ Народа

УЈЕДИњЕНИ У пОМОЋИ 
МАЛОМ СТЕфАНУ

Нови сад

лесковац

Д
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ОДБРАНА

РАД, ЗАПОШЉАВАЊЕ, СОЦИЈАЛНА ПИТАЊА

ЖИВОТНА СРЕДИНА

ПРИВРЕДА

ПРАВДА

Министарка Маја Поповић састала се са 
председницом Јавнобележничке коморе 
Србије Александром Стевановић и замени-
ком председника ове коморе Миодрагом 
Глишићем. На састанку је потврђена добра 
сарадња Министарства правде и Коморе и 
указано на потребу да се она унапређује у 
интересу свих грађана, са циљем додатног 
јачања владавине права и правне сигурно-
сти. Министарство правде поздравило је 
напоре Јавнобележничке коморе које ру-
ководство чини у циљу побољшања мате-
ријалног положаја јавних бележника.

Поводом Сретења - Дана државности 
Србије - председник Републике и врхов-
ни командант Војске Србије Александар 
Вучић уручио је одликовања Војномеди-
цинској академији, Техничком ремонтном 
заводу НХ „Ђурђе Димитријевић-Ђура“ 
Крагујевац, Техничком ремонтном заводу 
„Чачак“ и Техничком опитном центру, на 
свечаности у Палати „Србија“. Уручењу 
одликовања заслужним појединцима, ин-
ституцијама и удружењима присуствова-
ли су министар одбране Братислав Гашић 
и начелник Генералштаба Војске Србије 
генерал Милан Мојсиловић.

На Сретењској академији у Крагујевцу, 
министар Немања Старовић, изасланик 
председника Републике Александра Ву-
чића, поручио је да дијалог и међусобно 
разумевање морају бити постулати по-
литичких процеса у Србији. „Загледани у 
нашу историју и славне претке, извуци-
мо поуке за време садашње и оно које је 
пред нама“, рекао је Старовић. Истакао је 
нужност дијалога на тему истине и прав-
де, као и то да нас Сретење подсећа на 
темеље српске државности у новом веку 
и на слободу за коју су се славни преци 
изборили.

Министарка Адријана Месаровић саста-
ла се у Нишу са представницима великих 
компанија које послују у овом граду и по-
тенцијалним инвеститорима. Заједно су 
размотрили на који начин могу да учествују 
у решавању питања запослених у фабрици 
„Бенетон“, која је изненада најавила от-
пуштање 950 људи. „Ниш има јаку и раз-
вијену привреду и, као држава, учинићемо 
све да се реши проблем оних који су остали 
без посла. Изненадно затварање фабрике 
у Нишу последица је глобалних проблема 
које има компанија „Бенетон“, која је у по-
следњих годину дана затворила 400 прода-
вница, као и производни погон у Хрватској, 
а сада и у Србији“, навела је Месаровић.

Министарка Ирена Вујовић рекла је да 
је држава ове године издвојила рекордан 
износ који премашује пола милијарде ди-
нара за очување природе, што је највећи 
износ до сада опредељен у те сврхе. Ми-
нистарка је то рекла поводом усвајања 
Уредбе о подстицајима за програме упра-
вљања заштићеним природним добрима 
од националног интереса за 2025. годину. 
Нагласила је и да је уложено 50 милиона 
више него прошле године, али и двостру-
ко више у односу на 2021. годину.

ЗДРАВЉЕ

Министар др Златибор Лончар 
угостио је свог колегу из Малте др Џо 
Етијена Абела, који је боравио у јед-
нодневној посети Србији. Двојица ми-
нистара су у отвореном и пријатељском 
разговору констатовала да сарадња у 
области здравства може додатно да се 
развије и унапреди. „Спремни смо да 
директну сарадњу са Министарством 
здравља Малте по питању размене ис-
кустава и помоћи у усавршавању њи-
хових лекара код нас, али и наших код 
њих, подигнемо на много виши ниво“, 
истакао је министар Лончар.

ФИНАНСИЈЕ

Министар Синиша Мали објавио је 
да је 55 земаља потврдило и званично 
најавило учешће на специјализованој 
изложби Експо 2027. у Београду. „Оче-
кујемо да ће тај број наставити да расте, 
те да ћемо премашити број последње 
специјализоване изложбе у Астани, 
која је имала 117 учесника“, рекао је 
Мали и открио да државе широм света 
настављају да потврђују своје учешће. 
„Најновије потврде учешћа стижу нам 
из Кине, Азербејџана, Малте, Микроне-
зије, Бурундија и ДР Конга“, додао је 
министар Мали.

СПОЉНИ ПОСЛОВИ

Министар Марко Ђурић разговарао је 
са алжирским колегом Ахмедом Афатом о 
даљем унапређењу билатералне сарадње 
у свим областима у којима постоји обо-
страни интерес за Србију и Алжир. Ђурић 
је констатовао да је трговинска размена, 
која годинама уназад бележи суфицит, 
једна од најснажнијих спона сарадње две 
земље. Захвалио се на томе што је Алжир 
гласао да Србија буде домаћин Међуна-
родне специјализоване изложбе Експо, 
изразивши наду да ће Београд имати при-
лику да 2027. године угости и алжирску 
делегацију на том догађају.

ДРЖАВНА УПРАВА

Министарка Јелена Жарић Коваче-
вић рекла је да ће за успостављање 
или унапређење постојећег шалтерског 
простора - Јединственог управног места 
- бити издвојено 100 милиона динара и 
позвала локалне самоуправе и градске 
општине да се пријаве на конкурс, који 
ће ускоро бити објављен. Подсетила је 
да је од покретања тог пројекта, па до 
краја 2024. године уложено укупно 435 
милиона динара и отворено 65 једин-
ствених управних места, те најавила да 
ће бити отворена још четири - у Великом 
Градишту, Бачком Петровцу, Деспотовцу 
и Пожаревцу.

ПОЉОПРИВРЕДА

Министар Александар Мартиновић 
рекао је на Пословном форуму Србија-
Италија у Београду да Министарство 
предузима различите кораке у дигита-
лизацији пољопривреде. На округлом 
столу на тему агри-тек и индустрија 
5.0, рекао да је дигитализација кључ-
на за превазилажење проблема недос-
татка радне снаге у пољопривреди, 
али и за повећање продуктивности 
и смањење утицаја на животну сре-
дину, кроз праксе попут „прецизне“ 
пољопривреде.

ЈАВНА УЛАГАЊА

Министар Дарко Глишић и председник 
Општине Мионица Бобан Јанковић по-
ложили су камен-темељац за изградњу 
спортске хале и обнову осмогодишње 
школе у Бањи Врујци. Овим пројектом, 
вредним 300 милиона динара, ученици и 
наставници добиће савремене услове за 
рад и учење, док ће нова спортска хала 
са 250 места за седење додатно допри-
нети развоју туризма у овом крају. „Као 
што смо обећали на састанку у Мионици, 
крећемо у реконструкцију и доградњу 
овог школског објекта“, изјавио је ми-
нистар Глишић.

влада републике србије

Председник Владе Србије Милош Ву-
чевић, током посете Босни и Херце-

говини, састао се у Источном Сарајеву са 
градоначелником Љубишом Ћосићем и 
са начелницима општина Источно Ново 
Сарајево и Источна Илиџа, а састанку 
је присуствовао и премијер Републи-

ке Српске Радован Вишковић. Вучевић 
је рекао да му је задовољство што је 
у граду који је настао на муци и који је 
доказ опстанка српског народа на овим 
просторима, и поручио саговорницима 
да имају подршку Србије, Владе и др-
жавног руководства. Такође, посетио је 

и Универзитет у Источном Сарајеву, где 
се састао са ректором Миланом Кулићем, 
а потом је положио венац у Меморијал-
ном комплексу Центра страдалих цивила 
сарајевско-романијске регије и обратио 
се на промоцији књиге „Култура Срба у 
Сарајеву 1468-1941“.

КУЛТУРА

Министар Никола Селаковић изјавио 
је да се Декларацијом о Војводини ста-
вља на знање свакоме ко не види Војво-
дину као Србију, да она јесте Србија 
и да ће је ова власт као такву чувати и 
бранити. Додао је и да треба да произ-
ађе и један талас просветитељства нашег 
народа о овим темама, да не знају само 
појединци у Новом Саду, Сомбору, Субо-
тици, Кикинди, Вршцу, Сремској Митро-
вици, Зрењанину или Панчеву ко су Све-
тозар Милетић и Јаша Томић, већ да то 
зна свако српско дете, сваки човек, свака 
жена било где у Србији.

влада усвојила 
предлоГ закоНа 

о високом образоваЊу

Влада Србије ус-
војила је Предлог 

Закона о високом об-
разовању са свим из-
менама које су дого-
ворене са свих седам 
државних универзи-
тета у нашој земљи. 
Први потпредседник 
Владе Србије и ми-
нистар финансија Си-
ниша Мали рекао је 
да ће бити усвојене и 
уредбе о коефицијен-
тима како би се омо-
гућило повећање пла-
та за све запослене у 
високом образовању.

Закон подразумева 
додатних 12 милијар-
ди динара годишње за 
финансирање високог 
образовања, односно 
20 одсто више, као што 
су студенти и тражили 
кроз четврти захтев. 
На ту суму додато је 
још 5,7 милијарди ди-
нара, што укупно чини 
близу 18 милијарди, 
а ових додатних 5,7 
милијарди намењено 
је за повећање зарада 
запослених у образо-
вању за 15,97 одсто од 
марта.
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У рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана
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7. БЕЛА пАЛАНКА
ПОСЕТА НАЈУГРОЖЕНИЈИм КОмШИЈАмА

Уочи Божића, председник ОО СНС Горан Миљковић, 
заједно са сарадницима, обишао је социјално угроже-
не породице. „Морамо да мислимо на све становнике, 
нарочито на социјално угрожене и појединце који сами 
дочекују празнике. Трудимо се да им олакшамо празни-
чне дане“, рекао је Миљковић и нагласио да су разгова-
рали о томе шта им је најнеопходније.

8. ЋИЋЕВАц
ПОСЕТА БРАТИСЛАВА ГАШИћА

Сваке године за Божић, чланови ОО СНС организују 
свечану поделу пакетића за сву нашу децу.  Угостили 
смо члана Председништва СНС Братислава Гашића који 
је у страначким просторијама разговарао са грађанима 
о актуелној политичкој ситуацији и проблемима наше 
локалне самоуправе.

1. УБ

ДРУЖЕЊЕ чЛАНОВА И СИмПАТИЗЕРА СТРАНКЕ
Општинско руководство по устаљеној 

пракси, шести пут заредом, дочекало је 
Нову годину са радницима јавних служ-
би. Ову традицију успоставио је ми-
нистар Дарко Глишић, док је био на челу 
локалне самоуправе, а са задовољством 
је наставља Александар Јовановић Џајић. 
Он је у друштву заменика Иване Нико-
лић, новогодишњу ноћ провео са меди-
цинским особљем у Хитној служби Дома 
здравља. Председник ИО СНС Дарко 
Глишић и председник ОО СНС Алексан-
дар Јовановић Џајић организовали су 
дружење чланова и симпатизера странке 
у Дому културе. Више од 500 мештана до-
шло је да подржи Српску напредну стран-
ку, а том приликом представљено је 150 
највећих пројеката који су реализовани у 
последњих 12 година.

3. СОМБОР
СТУДЕНТСКЕ СТИПЕНДИЈЕ

Градоначелник Антонио Ратковић и за-
меник Милан Стакић и уручили су првој 
беби рођеној у 2025. години поклон-чес-
титку од 100.000 динара, ауто-седиште и 
пригодне поклоне. Градоначелник Ратко-
вић придружио се суграђанима на првој 
овогодишњој акцији добровољног давања 
крви. Завршена је реконструкција фасаде 
Историјског архива, у оквиру конкурса 
„Градови у фокусу 2024“, средствима Ми-
нистарства културе и Града. У Градској 
управи одржан је састанак са делегацијом 
Белог Манастира поводом успостављања 
сарадње на прекограничним пројектима. Уз 
подршку Града, Удружење пчелара „Аврам 
Максимовић“ наставило је да опрема производ-
ну линију. Председница Владе АП Војводине 

Маја Гојковић, покрајински секретар за туризам 
др Ненад Иванишевић и градоначелник Ратко-
вић обишли су локације на којима ће почети 
радови на уређењу - трим стазе у Роковачкој 
шуми и парк Мирослава Гуцуње. Члан Град-

ског већа Ђорђе Зорић и начелник Саобраћајне 
полиције Сташа Ковачевић уручили су 20 ком-
плета прве помоћи и заштитне кациге за мото-
циклисте. Уручени су уговори за студентске 
стипендије и за борачке споменице.

2. гОРњИ МИЛАНОВАц
РАДОВИ НА ВРТИћУ
Додељене су борачке споме-

нице породицама палих бораца, 
борцима и ратним војним инвали-
дима. Чланови Спортског савеза 
Србије, на челу са Давором Ште-
фанеком и Тијаном Богдановић, 
одржали су трибину за ученике 
ОШ „Момчило Настасијевић“. 
Завршена је изградња терена за 
кошарку и одбојку и теретане на 
отвореном у оквиру Спортско-
рекреативног центра. Француски 
архитекта Yаcine Sail представио 
нам је комплетан пројекат голф 
терена у Давидовици и Шилопају. 
Годину која је иза нас обележили 
смо дружењем са представници-
ма привреде, уз присуство ми-
нистарке Адријане Месаровић и 
државног секретара Бобана Бир-
манчевића. Уручили смо пакетиће 
малишанима из ПУ „Сунце“ и деци 
чланова странке. Другог јануара 
рођене су две бебе, а председник 
Општине Дејан Ковачевић уручио 

је мајкама ваучере од по 60.000 
динара и поклоне. Обележен је 
Бадњи дан у страначким просто-
ријама. Председник Ковачевић по-
делио је пакетиће за Светог Саву 
деци у Сочаници, Лешку и Лепоса-
вићу. ОШ „Десанка Максимовић“ 
ускоро ће, уместо угља, користити 
гас, а средства за пројекат обез-
бедили су Министарство заштите 
животне средине и Општина. Од 
Министарства пољопривреде до-

били смо средства за побољшање 
расвете у селима. Одржан је са-
станак са представницима Ми-
нистарства науке о Регионалном 
иновационом стартап центру „Им-
пулс“. Настављена је изградња 
објекта 3 ПУ „Сунце“ и одржан 
је састанак са представницама 
репрезентативних синдиката ове 
установе. Председник Ковачевић 
присуствовао је освећењу темеља 
храма у Коштунићима.

4. ЛЕСКОВАц
мЕСЕчНА 
НАДОКНАДА 
ЗА РОДИТЕЉЕ
-НЕГОВАТЕЉЕ

Град је усвојио одлуку 
да се родитељу-негова-
тељу утврђује право на 
месечну надокнаду у ви-
сини минималне зараде у 
Србији, увећане за износ 
доприноса обавезног оси-
гурања. Градоначелник 
Горан Цветановић обишао 
је запослене у Градској уп-
рави и констатовао да је 
локална самоуправа оства-
рила висок ниво прихода. 
Такође, уручио је 107 уго-
вора спортским клубовима 
и организацијама. Право 
на бесповратна средства 
за енергетску санацију по-
родичних кућа и станова 
оствариле су 152 породице.

5. пОжАРЕВАц

НА ШТАНДУ СА 
КОмШИЈАмА
На седници ГО СНС, којој су присуствовали 

градски функционери, договорили смо будуће 
активности. На штандовима у центру Пожаре-
вца и Костолца разговарали смо са комшијама 
и делили „СНС Информатор“. Градоначелник 
Саша Павловић и председник Скупштине гра-
да др Срећко Босић одржали су новогодишњи 
коктел за народне посланике, директоре јавних 
предузећа и установа, представнике МУП-а, 
Војске, правосуђа, тужилаштва, СПЦ, одборни-
ке, чланове Градског већа... Том приликом, на-
грађени су најбољи радници из јавних служби.

9. ЛОЗНИцА
РАЗГОВОРИ СА чЛАНОВИмА
Редовно одржавамо штанд и суграђанима 

делимо „СНС Информатор“ и пропагандни 
материјал. Почели су обиласци и разговори 
са чланством у свих 56 месних одбора. Исто-
времено, на терену се обилазе и радови који се 
спроводе у више месних заједница. Повереник 
ГО СНС Жељко Марјановић одржао је низ са-

станака са грађанима у просторијама странке. 
Организована је подела пакетића поводом 
Православне Нове године у више места. По-
вереник Марјановић, са сарадницима, одржао 
је састанак МО Трбушница. Чланови Градског 
већа Марко Јовановић и Јован Максимовић по-
сетили су домаћинство Радмиле Максимовић 

из Лешнице и домаћинство Раденка Урошевића 
који има проблем са пропустима испод магис-
тралног пута. У МО Доњи Добрић обележена 
је школска слава и уручени су пакетићи учени-
цима, које су обезбедили чланови МО. Одржан 
је састанак Окружног одбора СНС Мачванског 
округа у Шапцу.

6. НОВА ВАРОШ
ДРУГИ РЕЗЕРВАТ ПРИРОДЕ

Поред Кањона Увца, Нова Варош ће добити још 
један резерват природе који ће обухватити вели-
ки део Златара. Српска нова година дочекана је, 
уз трубаче и кувано вино, на Тргу војводе Петра 
Бојовића и код цркве на Златару, у организацији 
Туристичке организације. Представици Општине 
посетили су седиште Турске агенције за сарадњу 
и координацију у Београду, а разговарало се о по-
тенцијалним улагањима у златарски крај.

дарко глишић на дружењу са чланоВиМа 
и сиМПатизериМа странке у доМу културе



ИНТЕРВЈУ
СНС ИНФОРМАТОР 136/2025  |  2322 |  СНС ИНФОРМАТОР 136/2025

СНС ПАНОРАМА БРИГА О ГРАЂАНИМА

11. КРУШЕВАц
УНОШЕЊЕ 
БАДЊАКА

У просторијама ГО СНС одр-
жан је коктел и дружење ве-
ликог броја чланова странке, 
функционера и симпатизера. У 
просторијама ОО СНС Трсте-
ник организовано је празнично 
дружење чланова Уније младих 
и Уније жена Расинског округа. 
Активисти ГО традиционално 
организују поделу бадњака су-
грађанима поводом Божића. 
Председница Градског одбо-
ра Невена Ђурић Никитовић 
унела је бадњак у страначке 
просторије. Град Крушевац био 
је покровитељ манифестације 
ломљења Божићне чеснице у 
цркви Светог Ђорђа, а члан 
Председништва СНС Братислав 
Гашић био је донатор једног од 
три златника. Председник Ср-
бије Александар Вучић, заједно 
са члановима своје породице, 
обишао је манастир Ђунис. Ак-
тивисти ГО СНС традиционално 
су организовали поделу паке-
тића најмлађима, који су обез-
беђени из личних средстава. 
Одржано је пливање за Часни 
крст на Богојављење.

13. СМЕДЕРЕВО
НОВИ КАмИОНИ ЗА ЈКП

У протеклих шест месеци, воз-
ни парк ЈКП „Зеленило и гробља“ 
постао је богатији за чак пет ками-
она, за чију куповину је град из-
двојио средства. Најпре, купљена 
су два велика камиона смећара, 
затим два мала и још један средње 
величине. Министарство заштите 
животне средине донирало је ка-
мион за превоз отпада за потребе 
трансфер станице.

14. ВЛАДИМИРцИ
ДРУЖЕЊЕ СА 
СУГРАђАНИмА

Одржана је седница ОО СНС на 
којој се разговарало о актуелној 
политичкој ситуацији, направљен 
је план рада за наредни период и 
пружена је подршка иницијативи 
за формирање покрета. Странач-
ки и локални функционери сваке 
суботе разговарају са грађанима 
у страначким просторијама. Ре-
довно се одржавају штандови на 
којима се дели „СНС Информа-
тор“ и страначки материјал. Наши 
активисти уручили су пакете со-
цијално угроженој породици у 
Лојаници.

16. КРАЉЕВО
БРОЈНЕ СТРАНАчКЕ 
АКТИВНОСТИ

Активисти Уније младих одржа-
ли су састанак у просторијама ГО 
СНС, штанд на градској пијаци и 
хуманитарну акцију у којој су по-
родици Тесла донирали телевизор 
и намирнице из личних средста-
ва. Пријеме грађана одржали су 
председник ГО СНС Краљево др 
Предраг Терзић и члан Главног од-
бора СНС Стефан Аџић. Чланови 
Савета за здравство организовали 

су здравствене прегледе у Опла-
нићима. Састанци месних одбора 
одржани су у Врдилима, Буковици, 
Витковцу, Конванлуку, Метикоши-
ма, Ратини, Конареву, Бреснику, 
Рудну, Шумарицама и Раваници.

18. АРАНђЕЛОВАц
ПОКЛОН ЗА ПРВУ 
БЕБУ У 2025.

Председник Општине Бојан Ра-
довић угостио је мајку прве рођене 
бебе у 2025. години и уручио јој 
чек на 150.000 динара. Поводом 
завршетка пројекта „Локална са-

моуправа за 21. век“, Министар-
ство државне управе и локалне 
самоуправе уручило је захвалницу 
представницима наше Општине. 
Поводом обележавања Савинда-
на, председник Радовић започео је 
обилазак сеоских месних заједни-
ца и поделу пакетића малишанима. 
На Богојављење, у организацији 
Туристичке организације, одржано 
је пливање за Часни крст. Чланови 
Савета за родну равноправност и 
Смотра уметности „Мермер и зву-
ци“ организовали су концерт „Уз 
Дизни звук буди ми друг“.

19. цРНА ТРАВА
ОБИЛАЗАК ОДБОРА

Наши активисти и функцио-
нери обишли су све месне одбо-
ре и разговарали са грађани-

ма. Организовали смо паљење 
бадњака у порти храма Светог 
Николе у Црној Трави, уз ре-
кордан број мештана и њихо-
вих гостију. У ОШ „Алексан-
дар Стојановић“ обележена је 
школска слава Свети Сава, уз 
пригодан програм и ломљење 
славског колача.

21. ВЕЛИКА пЛАНА
мИНИБУС ДО ОКОЛНИх 
СЕЛА

Грађани Велике Плане, уз 
подршку Министарства за бригу 
о селу, добили су нови минибус. 
Ово возило ће значајно побољша-
ти мобилност становника, посебно 
у сеоским срединама, и омогућити 
лакши приступ свим важним услу-
гама.

10. ЗРЕњАНИН

УРУчЕНИ УГОВОРИ мЛАДИмА
15. ВРњАЧКА БАњА

СА СУГРАђАНИмА НА ШТАНДУ

Активисти ОО СНС делили су „СНС 
Информатор“ и страначки промо мате-
ријал на штанду. Настављен је пријем 
грађана у страначким просторијама, као 
и одржавања састанака месних одбора и 
савета. Локална самоуправа наградила је 

најбоље ученике и студенте. Председник 
Општине Бобан Ђуровић обишао је за-
вршне радове на изградњи балон сале у 
Врњцима. У току је реконструкција фил-
терског постројења у Липови ради кон-
тинуираног снабдевања водом грађана 

у зонама где је постојао проблем прили-
ком кишног времена због замућења воде. 
Предшколској установи „Радост“ дат је 
на коришћење савремени електрични 
казан за припрему више од 2.000 оброка 
дневно.

Актуелна политичка ситуација и стра-
начке активности биле су тема седнице 
Уније младих ГО СНС, на којој је велики 
број омладинаца пружио подршку пред-
седнику Србије Александру Вучићу и пред-
седнику СНС Милошу Вучевићу у борби за 
очување мира, стабилности и националних 

интереса. Чланови Градског већа усвоји-
ли су План развоја града до 2027. године. 
Настављајући обилазак привредника који 
успешно послују, градоначелник Симо Са-
лапура посетио је компанију „Новарес“ у 
индустријској зони „Исток“ и поручио да 
је уложено близу 400 милиона динара за 

опремање зона у само две године. Градо-
начелник је уручио уговоре о стручном 
оспособљавању десет младих особа кроз 
пројекат „Yоur Јоb“, који спроводи „Kари-
тас Србија“, уз подршку Аустријске развој-
не агенције. Почела је изградња вртића на 
Багљашу.

12. ТРСТЕНИК
ПОДРШКА ФОРмИРАЊУ ПОКРЕТА

Члан Председништва СНС 
Братислав Гашић одржао је рад-
ни састанак са руководиоцима 
и чланством ОО СНС Трстеник. 

Између осталих тема, подржана 
је иницијатива за формирање 
покрета коју је изнео председ-
ник Александар Вучић.

17. СУБОТИцА
ПО 200.000 ДИНАРА 
ЗА ПРВЕ БЕБЕ У 2025.

Према одлуци градоначе-
лника Стевана Бакића, све бебе 
рођене 1. јануара дароване су 
са по 200.000 динара. Низом 
свечаности обележена је школ-
ска слава Свети Сава, а градо-
начелник Бакић присуствовао 
је обележавању Дана школе и 
Савиндана у ОШ „Свети Сава“. 

Српски културни центар „Све-
ти Сава“ и Српска православна 
црквена општина суботичка, уз 
подршку Града, традиционал-
но су обележили Бадњи дан по 
јулијанском календару. У орга-
низацији Завичајног удружења 
„Банија“, одржано је 15. Баниј-
ско прело.

20. КОВИН
ПОСЕТА мАЈЕ ГОЈКОВИћ
Међународни пројекат нај-

бољих примера добре педа-
гошке праксе „Мој мастер клас 
2024“, у организацији ОШ 
„Јован Јовановић Змај“, успеш-
но је завршен последњег дана 
календарске 2024. године. У 
пројекту је учествовало пет 
земаља региона, стотинак ау-
тора из педесетак школа и око 
две хиљаде ученика. Ученици 
Васине школе (бравари и за-
варивачи) направили су ново-
годишње јелке. Министарке 
Адријана Месаровић и Милица 
Ђурђевић Стаменковски, као и 

председница Општине Виолета 
Оцокољић, присуствовале су 
усељењу у нови дом девојчице 
Огњенке Рашић и њене мајке 
Тамаре. Општина и Удружење 
спортиста „Фамилија“ органи-
зовали су пливање за Часни бо-
гојављенски крст. Савиндан је 
свечано обележен у Змајевој ос-
новној школи и у Центру за кул-
туру. Председница Покрајинске 
владе Маја Гојковић посетила је 
Предшколску установу „Наша 
радост“, Центар за културу и 
градско купалиште „Шљункара“ 
са новоизграђеним базеном.
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23. ЛАЈКОВАц
СВЕТОСАВСКА АКАДЕмИЈА

Чланови ОО Лајковац заседали 
су два пута и дали подршку пред-
седнику Србије Александру Вучићу 
за оснивање покрета. Састанке су 
одржали месни одбори Лајковац 5, 
Лајковац 8, Јабучје Доњи крај и Пе-
пељевац. Активисти и функционери 
редовно су разговарали са суграђа-
нима на штанду и делили „СНС 
Информатор“. Председник ОО Ан-
дрија Живковић одржао је пријем 
грађана. На платоу испред Градске 
куће одржана је манифестација 
Улица отвореног срца, а у Градској 
кући одржана је Светосавска акаде-
мија. У сарадњи са Министарством 

за бригу о селу, Општина је добила 
минибус за превоз сеоског станов-
ништва, а ЈП „Градска чистоћа“  спе-
цијализовано возило.

25. МАЛИ ЗВОРНИК
ОБНОВА ВОДОВОДНЕ 
мРЕЖЕ

Министар за јавна улагања 
Дарко Глишић посетио је Мали 
Зворник поводом почетка рекон-
струкције градске и приградске 
водоводне мреже, коју је, заједно 
са обновом школе у Доњој Борини 
и изградњом фискултурне сале 
и топлане на биомасу у склопу 
школе, омогућила Република Ср-
бија. Општина је доделила 20 сту-

дентских стипендија за школску 
2025/2026. годину. Општина је 
уступила турској компанији „Any 
textile“ пословни простор у ин-
дустријској зони у Доњем насељу 
за отварање погона, који ће у на-
редне две године запослити 120 
радника.

26. КАњИжА
СВЕТОСАВСКА АКАДЕмИЈА 
И БАДЊИ ДАН

По други пут у Хоргошу је одр-
жана Светосавска академија, уз 
пригодан културно-уметнички 
програм, у организацији локалне 
самоуправе и СПЦ. Традиционал-
но, активисти ОО СНС обележили 

су Бадњи дан сечењем бадњака 
и посним доручком у Хоргошу, а 
затим и паљењем бадњака испред 
цркве. Грађани су могли да се пос-
луже куваним вином и медењаци-
ма, а најмлађи су се обрадовали 
Деда Мразу и пакетићима испред 
страначких просторија.

27. пРОКУпЉЕ
ЗАмЕНА ВОДОВОДНИх 
ЦЕВИ

Градоначелник Мирослав Анто-
новић рекао је да ће из градског 
буџета бити реализовани неки 
капитални пројекти, док ће други 
бити реализовани средствима Ми-
нистарства саобраћаја и инфра-

структуре, Министарства за јавна 
улагања и инвестиционих фондо-
ва. Реч је, пре свега, о реконструк-
цији улица у центру града и о за-
мени водоводних цеви.

28. БЕЧЕЈ
ЕВРОПСКО ПРВЕНСТВО У 
СТОНОм ФУДБАЛУ

У спортском центру одржано 
је Европско првенство у стоном 
фудбалу, на којем су учествовали 
чланови репрезентација Мађарс-
ке, Румуније, Пољске, Шпаније и 
Србије. Овај престижни догађај 
организовала је Интернационална 
конфедерација стоног фудбала, 

уз подршку Општине. Обележе-
на је 83. годишњица сећања на 
невино страдале жртве Другог 
светског рата и Рације из 1942. 
године. Председник Општине др 
Вук Радојевић обишао је радове 
на изградњи канализационе мре-
же у Бечеју, који се реализују зах-
ваљујући средствима Министар-
ства заштите животне средине.

29. СВИЛАЈНАц
ВОЗИЛО ЗА ПРЕВОЗ УЖИНЕ 
ДО СЕОСКИх ШКОЛА

Током новогодишњих и бо-
жићних празника, одржан је 
празнични базар са многоброј-

ним културним и забавним про-
грамима намењеним најмлађим 
Свилајнчанима. Председник 
Општине Предраг Милановић 
уручио је ново доставно возило 
ОШ „Јован Јовановић Змај“ за 
превоз ужине до сеоских шко-
ла.

30. СРЕМСКА 
МИТРОВИцА
СВЕТОСАВСКА ПОВЕЉА ЗА 
НАЈУСПЕШНИЈЕ ђАКЕ

Првог дана 2025. године 
уручена су ауто-седишта роди-
тељима беба рођених у 2024. 
години.  Градоначелник Бра-

нислав Недимовић обишао је 
прворођену бебу у 2025. годи-
ни и њену мајку, и најавио нове 
инвестиције у сремскомитро-
вачко породилиште. Заједно 
са представницима Града, Не-
димовић је присуствовао Бо-
жићној литургији. Спортски 
савез организовао је бесплатну 
школицу спорта за децу основ-
ношколског и предшколског 
узраста. Сремска Митровица 
била је домаћин обележавања 
Националног празника Русина 
у Србији. Град је, и ове године, 
наградио најуспешније ученике 
и њихове менторе Светосав-
ском повељом.

канцеларија за косово и метохију

ПЛИВАЊЕ ЗА чАСНИ КРСТ

Канцеларија за Косово и Ме-
тохију наставља да реализује 
активности за најмлађе, па је 
тако у сарадњи са Центром 
дечјих летовалишта и одмара-
лишта организовала зимовање 
на Тари за 200 ђака са КиМ. Тра-
диционална манифестација на 
Богојављење, пливање за Часни 

крст, одржала се и ове године на 
језеру Газиводе. Упркос напетој 
атмосфери због једностраних 
потеза власти у Приштини, за 
пливање на Газиводама прија-
вило се више од 200 људи, нај-
више до сада. Први пут је одр-
жано пливање за Часни крст и у 
Горњем Кусцу.

ПОКЛОНИ ЗА ПРИЗРЕНСКУ БОГОСЛОВИЈУ

Канцеларија за Косово и 
Метохију традиционално је 
обезбедила новчане покло-
не, симболичне вредности, за 

ученике и наставно особље 
Српске православне богосло-
вије „Кирило и Методије“ у 
Призрену.

НИКОЛИћ ДОБИТНИЦА СВЕТОСАВСКЕ ПОВЕЉЕ
У свечаној општинској сали у 

Горњем Кусцу, одржана је Све-
тосавска академија поводом 
обележавања највећег просвети-
тељског празника српског наро-

да, Светог Саве. У оквиру акаде-
мије, додељене су Светосавске 
повеље, а међу награђенима је 
и заменица директора Канцела-
рије за КиМ Душица Николић.

22. НОВИ САД

БРИГА 
О ГРАђАНИмА
Градоначелник Милан Ђу-

рић посетио је првог дана Нове 
године Клинику за гинеколо-
гију и акушерство и прворође-
ној беби у 2025. години уру-
чио 300.000 динара из буџета 
Града. За све бебе рођене тог 
дана, Град је обезбедио по 
200.000 динара. Градоначел-
ник је обишао завршне радове 
на изградњи топлане „Мајеви-
ца“, прве нове топлане након 
40 година. Такође, уручио је 
поклон Мири Богдан, једној 
од највреднијих радница ЈКП 
„Чистоћа“, поводом одлас-
ка у пензију, током доручка 
за Бадње јутро са радницима 
овог предузећа. Нови Сад је 
први град на Балкану који је 
добио престижну титулу Град 
влажних станишта на 64. сед-
ници Сталног комитета Рам-
сарске конвенције у Швајцар-
ској. Нови Сад постаје један од 
74 града у свету који су добили 
ову акредитацију за посвеће-
ност заштити влажних под-
ручја, као што су Ковиљско-
петроварадински рит и друга 
станишта дуж Дунава.

24. СРЕМСКИ КАРЛОВцИ
ОБЕЛЕЖЕНО 
БАДЊЕ ВЕчЕ
Бадње вече је и ове године тра-

диционално обележено паљењем 
бадњака испред чесме Четири лава, 
а након литургије верницима су се 
обратили митрополит сремски Васи-
лије и председник Општине Дражен 
Ђурђић. Такође, у насељу Банстол, 
испред цркве Благе Марије, Бадње 
вече обележено је паљењем бадњака 
и ватрометом, а председник Ђурђић 
поделио је пакетиће малишанима.

ЖАРКО мИћИН 
НОВИ 
ГРАДОНАчЕЛНИК 
НОВОГ САДА

На седници Скупштине 
града Новог Сада у поне-
дељак, 24. фебруара, Жар-
ко Мићин изабран је новог 
градоначелника. За њега је 
гласало свих 45 прусутних 
одборника власти, а одбор-
ници опозиције нису учест-
вовали у раду, већ су пра-
вили неред испред зграде.

За заменика градона-
челника изабран је Ђурађ 
Јакшић, који је био заме-
ник и претходном градона-
челнику Милану Ђурићу, 
а избрани су и градски 
већници. Како је Мићин 
навео у експозеу, један од 
приоритета његовог рада 
биће контрола свих грађе-
винских објеката у влас-
ништву града, али и наста-
вак капиталних пројеката 
Милана Ђурића.

„Бићу градоначелник 
свих Новосађана, а ста-
билност је  кључна за даљи 
развој града“, поручио је 
нови градоначелник.

Милан Ђурић у обиласку градских дежурних служби

ЗИмОВАЊЕ НА ТАРИ



ГРАД БЕОГРАД
СНС ИНФОРМАТОР 137/2025  |  2726 |  СНС ИНФОРМАТОР 137/2025

СНС ПАНОРАМА БРИГА О ГРАЂАНИМА

32. ОСЕЧИНА
ЈЕДИНСТВЕНО УПРАВНО 
мЕСТО

Отворено је Јединствено управно 
место у општинским просторијама 
које ће много олакшати услугу свим 
грађанима. Председник Општине 
Никола Томић и државни секретар 
Ђорђе Дабић, заједно са председ-
ником СО Светозаром Гачићем и 
заменицом председника Општине 
Биљаном Мићић, одржали су саста-
нак о наставку успешне сарадње са 
Министарством државне управе и 
локалне самоуправе. Такође, Томић, 
Гачић и Мићић организовали су са-
станке са грађанима на подручју 
месних заједница.

33. ИРИг
АУТО-СЕДИШТА ЗА БЕБЕ

Функционери и активисти ОО 
СНС су на Бадњи дан делили бадња-
ке и честитали празник суграђанима 
у центру Ирига и Врдника. Председ-
ник Привредне коморе Војводине 
Владимир Гак био је у радној посети 
Иригу и са председником Општине 
разговарао о даљем привредном 
развоју. Традиционално, подељена 
су ауто-седишта свим рођеним беба-
ма у претходној години.

34. БУЈАНОВАц
ПРИЈЕмИ ГРАђАНА

Чланови ОО СНС присуство-
вали су скупу у Врању, на којем 
су говорили председник странке 
Милош Вучевић, председник ИО 
Дарко Глишић и  Драган Стевано-
вић. Функционери странке имали 
су свакодневне разговоре у окви-
ру активности пријема грађана у 
страначким просторијама.

35. ЗАЈЕЧАР
ДРУЖЕЊЕ ПЕНЗИОНЕРА 
У ГАмЗИГРАДУ

Започета је тотална рекон-
струкција деонице пута од Заје-
чара до Звездана у дужини од 3,2 
километра, а члан Председништва 
СНС Бошко Ничић обишао је радо-
ве. Радови у Југовићевој улици су 
завршени, а Ничић је, обилазећи 
терен, најавио да се путари након 
ових радова селе у Скопљанску 
улицу. Активисти ГО СНС, на не-
колико локација у граду, разгова-
рали су са суграђанима и делили 
пропагандни материјал. Пред-
седник ГО СНС Милан Станковић 
присуствовао је у селу Гамзиград 
дружењу пензионера из неколико 
зајечарских села.

38. БАЧКА ТОпОЛА
ВЕЛИКИ СКУП ПОДРШКЕ

Чланови Општинског одбора 
СНС организовали су најмасов-
нији састанак чланства и сим-
патизера на којем је упућена 
подршка председнику Вучићу у 
борби на одржању стабилности 
Републике Србије. Присутни 
су имали прилику да погледају 
документарни филм „Де-блока-
да“. Председник ОО СНС сваког 
четвртка организује разговоре с 
грађанима.

39. жАБАРИ
КОНКУРС ЗА 
КЊИЖЕВНУ НАГРАДУ

Центар за културу „Војислав 
Илић Млађи“ расписао је кон-
курс за књижевну награду 
„Завичајно звоно професора 
Вучковића“ за најбољу не-
објављену завичајну песму и 
најбољу необјављену краћу 
причу о завичају. Најуспеш-
нији радови биће објављени 
на сајту Општине и у Зборни-
ку.

36. НИШ - цРВЕНИ КРСТ
РАЗГОВОР СА ГРАђАНИмА

Председник ОO СНС Цр-
вени крст Драган Станковић 
разговарао је са суграђанима 
о решавању актуелних про-
блема и добио предлоге за 
побољшање услова живота у 

локалној заједници. Активисти 
Савета за здравство посетили 
су домаћинства у насељима 
Бранко Бјеговић, Горња Трнава, 
Трупале, Медошевац и Стеван 
Синђелић.

40. УжИцЕ

ПАКЕТИћИ ЗА ДЕЦУ ИЗ ЛЕПОСАВИћА
Уз молитву, пшеницу и вино, у 

домаћинству Горана Обрадовића у 
селу Поточање, обављена је тради-
ционална сеча бадњака за здравље и 
срећу свих грађана Ужица. Бадњак је 
испред Градске куће дочекала др Је-
лена Раковић Радивојевић са сарад-
ницима. Градоначелница Раковић 
Радивојевић приредила је пријем за 
малену Богдану Радић и њену маму 
Сању и, том приликом, уручила 
златник са посветом, који се тради-
ционално додељује бебама рође-
ним на Дан града. У Градској кући 
приређен је пријем за најуспешније 
Ужичане у 2024. години. Традицио-
нално, представници Града уручи-
ли су новогодишње пакетиће деци 
у Лепосавићу на КиМ. Поред тога, 
сваке године издвајају се и средства 
за рад Народне кухиње и за боравак 
деце са КиМ у Дечјем одмаралишту 
„Голија“ на Златибору.

31. ВРШАц
НАГРАДЕ ЗА НАЈУСПЕШНИЈЕ 
ПРОСВЕТАРЕ

Градоначелница Драгана 
Митровић присуствовала је 
традиционалном налагању 
бадњака у порти Саборне црк-
ве и, заједно са малишанима, 
ломила чесницу у порти Мале 
цркве. Народно позориште 
„Стерија“ прославило је 219 
година од рођења Јована Сте-
рије Поповића. Град Вршац, у 
сарадњи са привредницима, 
одржао је традиционалну но-
вогодишњу поделу пакетића 
за децу без родитељског ста-
рања из Дома у Белој Цркви. 
Специјална болница за пси-
хијатријске болести обезбе-
дила је пакетиће за децу без 

родитељског старања. Пред-
седница Покрајинске владе 
Маја Гојковић посетила је Вр-
шац и најавила инвестиције у 
школе и путеве. Омладинци 
КМФ „Форум“ постали су пр-
ваци Војводине у футсалу. 
Више од 200 Вршчана плива-
ло је за Крст часни на Богоја-
вљење. Поводом Светог Саве, 
градоначелница је доделила 
награде „Драгиша Брашован“ 
најуспешнијим просветарима. 
Радници ЈКП „Други октобар“ 
настављају са чишћењем ат-
мосферских канала. Одржан је 
семинар за подносиоце проје-
ката прекограничне сарадње.

42. ВРАњЕ
ПАКЕТИћИ ЗА мАЛИШАНЕ У БОЛНИЦИ

Дечје одељење Опште бол-
нице посетиле су активисткиње 
Савета за социјална питања 
ГО СНС у пратњи Деда Мраза. 
Циљ посете била је подела но-

вогодишњих пакетића и радост 
у времену опоравка и оздра-
вљења. Средства за реализацију 
акције обезбеђена су из личних 
прихода чланова ГО СНС.

43. КОВАЧИцА
СКУП ГРАђАНА

У новогодишњој ноћи, 
председник Општине Петар 
Вишњички посетио је оне који 
несебично раде - Ватрогасну 
јединицу, Полицијску станицу 
и Хитну помоћ при Дому здра-
вља. У ОО СНС одржан је скуп 
грађана који су у великом броју 
послали јасну поруку - мир, 
стабилност и развој су једини 
пут за бољу будућност наше 

општине и Србије. Транспа-
ренти с порукама „Стоп хаосу, 
крајњи је рок“ и „Деци је место 
у школама“ јасно су указали на 
одлучност да се супротставимо 
покушајима дестабилизације 
земље. Активисти МО Црепаја 
и Самош посетили су чланове и 
симпатизере који су током јану-
ара обележавали крсну славу и 
имендане.

41. ВАЉЕВО
ОТВАРАЊЕ БРЗЕ САОБРАћАЈНИЦЕ

Председник Владе Србије 
Милош Вучевић присуствовао 
је отварању последње деонице 
брзе саобраћајнице Лајковац 
- Ваљево, између Иверка и пе-
тље Дивци, чија је дужина 5,8 
километара, а укупна дужина 
брзе саобраћајнице износи 18,2 
километара. На брзој саобраћај-
ници налази се и прикључење 

на јужну обилазницу око Ваље-
ва, што омогућава везу са ин-
дустријском зоном у том граду, 
доприноси бољој повезаности и 
лакшем транспорту производа. 
Отварању су присуствовали и 
министар за јавна улагања Дар-
ко Глишић, амбасадор Кине Ли 
Минг, као и представници ки-
неског извођача радова.

44. пРИБОЈ
НАГРАДЕ ЗА НАЈБОЉЕ 
СТУДЕНТЕ

Поводом Дана Општине, уру-
чене су награде најбољим сту-
дентима. Гради се парохијски дом 
Храма васкресења Христовог у 
Новом Прибоју. На празник Све-
тог Василија Великог, председник 
Општине Лазар Рвовић угостио је 
делегацију Српске православне 
цркве.

37. КУЛА
УГОВОРИ ЗА СПОРТСКЕ КЛУБОВЕ

Чланови ОО СНС најоштрије 
су осудили срамне претње и 
таргетирање наше чланице 
на друштвеним мрежама од 
стране једног од организато-
ра протеста у Крушчићу, као и 
насиље над нашим суграђани-
ном у Кули. Одржано је тра-
диционално паљење бадњака. 
Почиње асфалтирање дела 
улице Ђуре Стругара и рекон-
струкција парка у Кули. У Ру-
ском Крстуру и Кули обележен 
је Национални празник Русина 

у Србији. Припрема се замена 
прозора у школи у Крушчићу, 
а током лета и замена котлар-
нице. Одржан је редовни саста-
нак актива директора основних 
и средњих школа. У току су 
радови на делу атмосферске 
канализације и изградњи при-
лаза кућама у главној улици у 
Црвенки. Уручени су уговори о 
финансирању спортских клубо-
ва. Школска слава Свети Сава 
прослављена је свечаним при-
редбама у школама.

Град Ваљево, трећу годину 
заредом, организује бесплатно 
зимовање за најбоље ученике 
од шестог до осмог разреда ос-
новних школа. Град учествује у 
пројекту „CityWalk 2.0 - Заједно 
за енергетски ефикасну урба-
ну мобилност“, који промовише 
енергетску транзицију у сектору 
транспорта, односно промоцију 
ходања и бициклизма. Завршено 
је реновирање просторија Служ-
бе стоматологије Здравственог 
центра.
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Град беоГрад БРИГА О ГРАЂАНИМА

Градоначелик Београда Александар Шапић истакао је да ће ускоро бити покренут сајт на 
којем ће се видети сви радови који се одвијају у главном граду.

„Улица Драгослава Јовановића мислим да изгледа онако како доликује, да не изгледа више 
као Капали чаршија у Истанбулу ’96. године. Завршен је и Булевар Зорана Ђинђића и крену-
ли су радови ка Студентском граду. Сада од Газеле па до крака за ауто-пут „Милош Велики“ 
имамо три траке, што је било незамисливо пре неколико месеци“, рекао је градоначелник.

Према његовим речима, завршено је стајалиште Зелени венац, а гужве у главном граду да-
леко су мање од најављених, иако три месеца имамо један мост мање. Како је рекао, ако све 
буде у реду са радовима на Савском мосту, он би требало да буде демонтиран до пролећа.

Градоначелник Шапић најавио је почетак прве фазе великог пројекта постављања камера у 
двориштима свих школа и вртића. Такође, најавио је и да у Београд стиже 150 нових ауто-
буса и 25 трамваја из Турске, уз планирану репарацију шпанских трамваја.

46. КУЧЕВО
СВЕТОСАВСКИ ПАКЕТИћИ

Председник Општине Ненад 
Микић угостио је представнике 
компаније „Зиђин“ из Бора. Такође, 
присуствовао је литургији у храму 
Вазнесења Господњег у част праз-
ника Светог Саве и уручио пакетиће 
деци. У име Општине, потписао је 
уговор са директором програма 
„Ритам Европе“ како би наша тален-
тована деца учествовала на овом 
престижном такмичењу. Председ-
ник Микић и председник СО Драган 
Милосављевић присуствовали су 
церемонији поводом обележавања 
Дана Градске општине Костолац.

48. МАЛО цРНИЋЕ
СТУДЕНТСКЕ СТИПЕНДИЈЕ

И ове године, Општина је обез-
бедила средства за исплату стипен-
дија за студенте, која ће се вршити 
у 10 месечних рата, у износу од 
15.000 динара. Уговоре је студен-

тима уручио председник Општине 
Малиша Антонијевић и пожелео им 
много успеха у даљем школовању.

49. ЛАпОВО
НОВИ мИНИБУС

Општина Лапово постала је бо-
гатија за нови минибус за превоз 
становништва, уз подршку Ми-
нистарства за бригу о селу.

51. КњАжЕВАц
РЕШАВАЊЕ ПРОБЛЕмА 
У СЕЛИмА

Од више од 400 стипендија који-
ма Општина стипендира ученике 
и студенте, 35-оро студената на-
грађено је стипендијама у оквиру 
Светосавског конкурса „Будућност 
Књажевца“. Председник Општине 
Милан Ђокић организовао је тра-
диционални састанак са предста-
вницима савета 73 сеоске месне 
заједнице у циљу унапређења рада 
и задовољавања потреба мештана.

52. КЛАДОВО
ОБИЛАЗАК ДЕЖУРНИх 
СЛУЖБИ

Председник Општине Саша 
Николић, заменик Бојан Божа-
новић и помоћник Славољуб 
Малетић обишли су у нового-
дишњој ноћи дежурне службе 
- Хитну помоћ, Ватрогасну и 
Полицијску станицу, као и гра-
нични прелаз „Ђердап“. Свеш-
тенство храма Светог Георгија је 
на Бадње јутро донело бадњак 
испред општинске зграде, где 
их је дочекао Саша Николић са 
сарадницима.

53. ТИТЕЛ
АСФАЛТИРАЊЕ 
УЛИЦА

Настављено је асфалтирање 
локалних путева у Тителу - ули-
ца Армина Лајнингена, Јована 
Рајића, Михајла Крестића, Сте-
фана Продана Штете и дела Па-
радног трга. Такође, завршена је 
замена старе расвете новим лед 
расвењтом у свим насељеним 
местима. Очекује се почетак ра-
дова на реконструкцији ОШ „Све-
тозар Милетић“.

55. МЕДВЕђА
САНАЦИЈА РЕчНОГ КОРИТА

ЈКП „Обнова“ извршило је са-
нацију корита Капитске реке у на-
сељу Чокотанце. Радови су обух-
ватили уклањање муља, отпада и 
растиња из речног корита, чиме 
ће се побољшати проток воде и 
смањити ризик од изливања то-
ком обилних падавина. Радове 
су обишли председник Општине 
Драган Кулић и директор ЈКП Сло-
бодан Додеровић.

50. ОпОВО
ОБИЛАЗАК НАЈСТАРИЈИх СУГРАђАНА

Председница Општине Анка 
Симин Дамјанов и покрајински 
посланик Предраг Гинцуљ го-
дину су започели даривањем 
и посетом првој беби рођеној 
у 2025. години. Том приликом, 
беби је уручен симболичан по-
клон који се састоји од златног 
дуката, колевке, пакета за бебе 
и цветног аранжмана. Предсе-

дница Симин Дамјанов посети-
ла је најстарију суграђанку која 
живи у Сакулама и уручила јој 
поклоне. Обилазак најстаријих 
суграђана биће настављен по 
свим насељеним местима. Уру-
чен је огрев за више од 300 
социјално угрожених и старач-
ких домаћинстава у сва четири 
општинска места.

45. пЛАНДИШТЕ
ОБЕЛЕЖЕН САВИНДАН

Српска православна црква 
обележила је Савиндан, а све-
чаној приредби у школи у Хај-
дучици присуствовали су пред-
седница Покрајинске владе 
Војводине Маја Гојковић, пред-
седник Општине Јован Репац, 
председник СО Душан Ћурчић, 
представници локалне самоу-
праве, ђаци, наставници, роди-
тељи... Након резања славског 
колача, председница Покрајин-
ске владе Маја Гојковић разго-
варала је са представницима 
локалне самоуправе о актуел-
ним пројектима и планираним 

инвестицијама. Српска право-
славна црквена општина Мар-
гита организовала је Светоса-
вски бал, а  Општински Црвени 
крст прву акцију добровољног 
давања крви у овој години. 
Председник Репац уручио је 
уговоре о додели студентских 
стипендија. Предшколска ус-
танова „Срећно детињство“ 
добила је од Министарства 
просвете средства за набавку 
намештаја и опремање објекта. 
Ловачко друштво организова-
ло је традиционалну манифес-
тацију „Маргитска лисица“.

47. пЕЋИНцИ
ПОмОћ СТУДЕНТИмА
Председник Општине Синиша Ђокић 

уручио је студентима уговоре о доде-
ли стипендија и о регресирању путних 
трошкова за 2024/2025. годину. Право 
на стипендију остварио је 21 студент, 
док је 55 студената остварило право на 
регресирање путних трошкова.

54. ИНђИЈА
ПОСЕТА мИЛОША 
ВУчЕВИћА

Чланови ОО СНС угостили 
су председника Српске напред-
не странке Милоша Вучевића, а 
добродошлицу су му пожелели 
повереник ОО Марко Гашић и  
координатор Александра Ма-
летић. Током разговора, Вуче-
вић је истакао да се води прља-
ва кампања против државе Ср-
бије и председника Александра 
Вучића, али да сви заједно мо-
рамо да се трудимо да Србија 
настави да ради и да се развија.

САЈТ НА КОЈЕм ћЕ СЕ ВИДЕТИ СВИ РАДОВИ У ГЛАВНОм ГРАДУ

56. БЕОгРАД

АНА БРНАБИћ РАЗГОВАРАЛА СА АКТИВИСТИмА У ВИШЕ ОДБОРА

Повереница Градског одбора СНС Београд 
Ана Брнабић одржала је радне састанке са 
члановима и симпатизерима у одборима у 

Новом Београду, Младеновцу, Гроцкој, Ба-
рајеву, Обреновцу, Старом граду, Вождовцу, 
Савском венцу и Звездари, а заједно са 

потпредседником Главног одбора СНС Сини-
шом Малим, посетила је одборе у Лазаревцу 
и Раковици.

Маја гојкоВић на 
сВетосаВској акадеМији

саВски Венац

зВездара

МладеноВац

александар шаПић

ракоВица

гроцка

стари град
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СНС ПАНОРАМА
57. ВОжДОВАц
ДРУЖЕЊЕ СА АКТИВИСТИмА

Председник ОО СНС Вождо-
вац Марко Кулић, координатор 
Зоран Адамовић и секретар Маја 
Стевановић обилазе месне одбо-
ре и разговарају са активистима 
о раду и даљим активностима. 
Активисти ОО честитали су Све-

тог Јована нашим драгим члано-
вима, уз мали знак пажње обез-
беђен из сопствених средстава. 
На иницијативу грађана Рипња, 
почела је реконструкција Пута 
за Трешњу, у дужини од 3,5 ки-
лометра.

61. ЛАЗАРЕВАц
ПОКЛОН ЗА ПРВУ БЕБУ У 2025.

Председник ГО Лазаревац 
Томислав Рикановић посетио је 
маму прворођене бебе у 2025. 
години и даровао новчану чес-
титку од 100.000 динара и дукат 
за бебу. Председник Рикановић 
посетио је погон за производњу 
и прераду воде „Пештан“, као и 
дежурне у Полицијској станици 
и Ватрогасно-спасилачкој једи-
ници. Под покровитељством ГО 
Лазаревац објављен је позив за 
доделу помоћи куповином две 

сеоске куће са окућницом за 
избегла лица. Сваке недеље су 
организовани пријеми грађа-
на у страначким и општинским 
просторијама, а у току месе-
ца су организовани састанци 
општинског и месних одбора 
и посете социјално угроженим 
породицама. Страначко руко-
водство и активисти омладине 
су на штандовима делили стра-
начки материјал и разговарали 
са суграђанима.

60. пАЛИЛУЛА
ШТАНДОВИ НА ВИШЕ ЛОКАЦИЈА
Активисти МО Ко-

теж посетили су најста-
ријег члана који је за-
корачио у 96. годину 
живота. Такође, акти-
висти ОО СНС обишли 
су Саву, мајку четворо 
деце из Крњаче. Наши 
вредни чланови су сва-
ког дана на терену јер 
је директна комуни-
кација са комшијама 
и суграђанима темељ 
политике СНС и пред-
седника Александра 
Вучића. Свакодневно 
се организују штандо-
ви на више локација.

66. САВСКИ ВЕНАц
СА ГРАђАНИмА НА ШТАНДОВИмА

Градска општина Савски ве-
нац, и ове године, организује 
бесплатну припремну наставу 
за полагање мале матуре за уче-
нике завршних разредa. На ини-
цијативу руководства општине и 
грађана, посађено је сто садница 
у Улици кнеза Милоша. Уруче-
но је 16 уговора грађанима за 
субвенције за замену столарије 
у породичним кућама и стано-

вима. Поводом Међународног 
дана сећања на жртве Холокаус-
та, амбасадорка Државе Израел 
Авивит Бар-Илан и председник 
ГО Савски венац Милош Видовић 
посетили су Споменик Јеврејима 
страдалим у Београду. Функцио-
нери ОО редовно разговарају са 
грађанима. Обишли смо наше 
чланове и, уз пригодне поклоне, 
честитали им крсну славу.

65. РАКОВИцА
СВАКОДНЕВНЕ 
АКТИВНОСТИ

Одборници СНС у Скупштини ГО 
Раковица посетили су четири по-
родице са којима су имали пријат-
не разговоре и од којих су добили 
подршку за даљи рад. Комшијама 
су уручени поклони обезбеђени из 
личних средстава. Активисти ОО, 
уз пригодне поклоне, честитали су 
јануарске славе члановима странке 
који их славе. Сваког викенда одр-
жавани су штандови на којима је 
дељен промотивни материјал. ГО 
Раковица организовала је пријаву 
за бесплатну припрему за пола-
гање мале матуре за ученике осмих 
разреда. Решен је велики проблем 
у Улици 11. крајишке дивизије, где 
су се атмосферске воде задржава-
ле на коловозу приликом падавина. 

69. СУРЧИН
ПРИЈЕм ГРАђАНА

И у новој години сви грађа-
ни Сурчина имају прилику да 
сваког четвртка разговарају, уз 
кафу, са председником Општи-
не о битним темама за локалну 
заједницу. ГО Сурчин објавила 
је јавни позив за пријављивање 
најугроженијих породица из-

беглица  и интерно расељених 
лица за доделу помоћи при 
набавци огревног дрвета са 
превозом. Председник Општи-
не Милош Дангубић потписао 
је са грађанима 66 уговора за 
енергетску санацију 75 стамбе-
них објеката.

70. МЛАДЕНОВАц
ПАКЕТИћИ ЗА НАЈмЛАђЕ

Члан Главног одбора СНС 
Богдан Вуксановић обрадовао 
је неколико породица пакети-
ма са средствима за хигијену 
и ваучерима за куповину у ло-
калној трговини, обезбеђеним 

из личних прихода чланова. 
Општина Младеновац обрадо-
вала је, и ове године, најмлађе 
суграђане празничним паке-
тићима који су им уручени на 
Светог Саву.

58. ЗВЕЗДАРА
ПОСЕТА УДРУЖЕЊУ „НАША КУћА”
Председник ОО Марко По-

падић и секретар Невена Мак-
симовић посетили су Удружење 
за подршку особама ометеним у 
развоју „Наша кућа“ и корисни-
цима уручили пакетиће обезбеђе-
не из личних средстава. Такође, 
председник Попадић обрадовао 

је малишане наших чланова који 
имају више од троје деце, паке-
тићима који су обезбеђени из лич-
них средстава. Чланови Савета за 
правна питања, сваког четвртка од 
16 до 18 часова, организују пријем 
грађана у нашим просторијама у 
Булевару краља Александра 243.

68. СОпОТ
СВЕчАНА 
АКАДЕмИЈА
Одржана је свечана 

академија у част Светог 
Саве, у организацији 
Центра за културу и у 
сарадњи са основним 
и средњим школама. 
Настављена је пракса 
обиласка месних заједни-
ца. Активисти и повере-
ник ОО разговарали су са 
суграђанима.

59. СТАРИ гРАД
КОмУНИКАЦИЈА СА СУГРАђАНИмА
На редовним састанцима месних 

одбора разговарали смо о актуелној 
политичкој и друштвеној ситуацији. 
Наш фокус усмерен је на комуника-
цију са грађанима, јер је дијалог нај-

бољи начин за превазилажење иза-
зова и проблема. Морамо да дамо 
одговоре на сва питања, саслушамо 
критику и евидентирамо сугестије и 
иницијативе.

67. ЧУКАРИцА
ИНИЦИЈАТИВА мЕШТАНА

ГО Чукарица је доделом 
слатких пакетића улепшала 
Божић малишанима. На захтев 
грађана Умке, спроведена је 
комплетна санација Првомајске 

улице. Одржан је традиционал-
ни Зимски фудбалски турнир 
„Чукарица 2025“ на теренима 
Фудбалског савеза Београда на 
Ади Циганлији.

71. гРОцКА
РЕДОВНЕ 
АКТИВНОСТИ

Манифестација „Улица отворе-
ног срца Гроцка - 2025“ органи-
зована је 1. јануара у Грочанској 
чаршији. Божић је прослављен 
традиционалним ломљењем бо-
жићне чеснице, која је и ове го-
дине дар пекаре „АС Браћа Стан-
ковић“. Одржано је традицио-
нално пливање за Часни крст на 
Богојављење на Дунавском кеју. 
У сарадњи ГО Гроцка и предузећа 
„Еко Гроцка“, успешнo су уклоње-
не дивље депоније.

62. НОВИ БЕОгРАД
РАЗГОВОР СА СУГРАђАНИмА
Активисти месних одбора одр-

жавали су редовне састанке на 
којима су договорене активности 
за наредни период. Организован 

је низ штандова на локацијама ши-
ром Новог Београда, где је нашим 
суграђанима подељен страначки 
материјал.

63. БАРАЈЕВО
РЕДОВНИ САСТАНЦИ СА 
чЛАНСТВОм

Сваког понедељка одржаване 
су седнице ОО СНС Барајево, као 
и састанци месних одбора. Акти-
висти и функционери редовно су 
одржавали штандове на више ло-
кација.

64. ОБРЕНОВАц
ПОСЕТА ПОРОДИЦИ 
ПАВЛОВИћ

Чланови општинског руковод-
ства посетили су породицу Пав-
ловић из Стублина, која је добила 
принову првог дана ове године. 
Такође, на Божић посетили су де-
журне у ЈКП „Топловод“.



Председник србије александар Вучић обратио се народу на ВеликоМ сретењскоМ скуПу

Председник Владе србије Милош ВучеВић Посетио је држаВни архиВ србије, 
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